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Protokół Nr XLI/2017 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2017 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.00. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy Klimontów, pan 
Edward Przytuła– Zastępca Wójta Gminy, pan Bogusław Mrozowski – asystent 
Wójta, pani Anna Sobolewska- Skarbnik Gminy, pan asp. Wiesław Kopeć - 
Komendant Komisariatu Policji w Koprzywnicy, kierownicy jednostek 
organizacyjnych gminy, sołtysi, publiczność - jak listy obecności stanowiące 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XLI/292/17 do Nr XLI/298/17. Uchwały podjęto 
w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2016 r., poz. 446 z późn. zm). 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XLI sesji Rady 
Gminy. Serdecznie powitał wysoką Radę, władze gminy na czele z panem Wójtem 
Markiem Goździewskim, pana Komendanta Komisariatu Policji w Koprzywnicy, 
sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkich, którzy 
przybyli na dzisiejszą sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził wystarczające 
quorum do podejmowania uchwał. Obecnych jest 15 radnych. Odczytał 
proponowany porządek obrad.  

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi względnie 

propozycje do proponowanego porządku obrad.  

Uwag i innych propozycji nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad sesji.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został 

przyjęty.  
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Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie. 
7. Stan ochrony przeciwpożarowej w gminie.  
8. Funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie.  
9. Zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 
10. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2017 - 2031. 
11. Stwierdzenie przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej 

Szkoły Podstawowej im. J. Ossolińskiego w Klimontowie w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową im. J. Ossolińskiego w Klimontowie.  

12. Wyrażenie zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 
13. Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy.  
14. Wprowadzenie zmian w uchwale NXX/177/12 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 25 października 2012 r. w sprawie podziału Gminy 
Klimontów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wybiorczym. 

15. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XXI/193/2012 Rady Gminy w 
Klimontowie z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie podziału Gminy 
Klimontów na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych.  

16. Wnioski, zapytania, informacje. 
17. Odpowiedzi na wnioski, zapytania. 
18. Zakończenie sesji. 

 
Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi do protokołów 
spisanych z obrad wcześniej odbytych trzech sesji, tj. 28 czerwca 2017 r. (sesja 
ogólna), 28 lipca 2017 r.( sesja zwołana na wniosek Wójta) i 4 sierpnia 2017 r. 
(sesja zwołane na wniosek Wójta). 

Uwag nie zgłoszono.  

Poddał protokoły pod głosowanie. Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących 
się nie było.  

Protokoły zostały przyjęte.  
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Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 
sesyjnym. 

 Witam szanownych Państwa, witam pana Komendanta, witam Państwa 
radnych, pana Przewodniczącego. Okres powakacyjny, dużo się działo na 
terenie gminy, szczególnie wszystkie festyny, jarmark. Przedstawię 
najważniejsze przedsięwzięcia gminne. Chciałem poinformować, że do 
Regionalnego Programu Operacyjnego 2014 – 2020 mieliśmy złożony 
wniosek pn. „Modernizacja energetyczna budynków użyteczności 
publicznej na terenie gminy Klimontów”. Po pierwszym etapie konkursu 
uzyskał on pozytywną ocenę merytoryczną i techniczną i mamy 
przygotowaną preumowę na to dofinansowanie. Jest to 1 007 357 zł. 
Uchwała zatwierdzająca Nr 2880 z 2 sierpnia 2017 r. Zarządu Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego. Tak jak wspominałem kiedyś jest tam 
pięć budynków: budynki klimontowskie czyli Nasz budynek na ul. 
Krakowskiej, budynek OPSu w tej chwili i budynek straży pożarnej. Są to 
elewacje zewnętrzne i szereg elementów, które wpłyną na zmniejszenie 
zużycia i energii elektrycznej i energii cieplnej. Dodatkowo w tej 
termomodernizacji jeszcze znajduje się szkoła w Konarach – termoizolacja 
stropu i z tego co pamiętam instalacja centralnego ogrzewania, elementy 
stolarki zewnętrznej (okna, drzwi). Dodatkowo w tym projekcie znajdowała 
się również szkoła w Ossolinie. I tam też jest termoizolacja stropu, 
wymiana tych pozostałych elementów zewnętrznych, które bezpośrednio 
wpływają na zużycie cieplne.  

 Zarząd Województwa zatwierdził listę operacji w ramach PROWu. My 
ubiegaliśmy się o środki na przebudowę targowiska. Mamy przyznane 
1 000 000 zł bez 1 zł. Nie podpisaliśmy jeszcze umowy, ale lada chwila to 
zrobimy, bo 12 września. Będzie wymieniona nawierzchnia, będą 
częściowo stoiska zadaszone, będzie wiata, także ta inwestycja ruszy myślę, 
że w tym roku, a zakończenie będzie w następnym roku.  

 W dniu 11 sierpnia 2017 r. odbyło się otwarcie ofert w postępowaniu 
zamówienia publicznego „Budowa sieci wodociągowej w m. Nawodzice, 
Rybnica, Nowa Wieś”. W postępowaniu wpłynęło 5 ofert. W tym 
przedmiotowym postepowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 
ofertę ważną z największą liczbą uzyskanych punktów złożyła firma WOD-
Gaz Zakład Robót Inżynieryjno – Transportowych Czesław Sztuk z Solca 
Zdroju. Kwota tej najniższej oferty za wykonanie wodociągu 3 620 000 zł. 
Jest to największa z inwestycji wodociągowych w tej kadencji. Planowana 
data podpisania umowy – pierwsza dekada września.  
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 W dniu 4 sierpnia 2017 r. o godz. 10.15 odbyło się otwarcie ofert  
postępowania o zamówienie publiczne pn. „Budowa sieci wodociągowej i 
kanalizacyjnej z przyłączami w m. Klimontów ul. Sandomierska – 
Adamczowice i ul. Partyzantów gm. Klimontów”. Wpłynęło 5 ofert. 
Wygrało Przedsiębiorstwo Budowlano – Inżynieryjne ADMA sp. z o. o. ze 
Staszowa ul. Kościuszki. Kwota oferty 1 755 462,29 zł. Jutro planujemy 
podpisać umowę.  

 Chciałem dopowiedzieć, bo wszystkie Nasze szkoły i przedszkola składały 
wnioski do RPO w tamtym roku i można powiedzieć, że wszystkie uzyskały 
dofinansowanie oprócz Szkoły Podstawowej. Na tym nie poprzestaliśmy. 
Pani dyrektor w tym roku złożyła kolejny duży wniosek do RPO i na obecną 
chwilę przeszedł on ocenę formalną. Znajduje się na liście do dalszej oceny. 
Wniosek opiewa na kwotę 785 000 zł. Jest to jeden z większych wniosków. 
Dotyczy on Naszych dzieci. Będą to zajęcia wyrównawcze klas I-III, zajęcia 
z matematyki, z języków obcych, jest to wspieranie uczniów specjalnych, 
trudniejszych, którym trzeba poświecić więcej czasu. Kwota 
dofinansowania wynosi 692 930,00 zł i ten wniosek tak jest złożony, żeby 
nie było wkładu pieniężnego gminy. Ten udział własny będzie realizowany 
przez wykonywanie tych usług w ramach szkoły. Projekt nazywa się „Nauka 
z pasją”. Liczymy, że może się uda i Szkołę Podstawową wesprzeć takim 
mocnym programem dla dzieci. 

 Ogłosiliśmy kolejny przetarg na sprzedaż budynku po byłej szkole w 
Olbierzowicach. Niestety nie zgłosił się do przetargu nikt i myślę, że po tylu 
próbach przyszedł czas, żeby spróbować zaaplikować o jakieś środki unijne 
na ten cel. Wczoraj było spotkanie z panem xxxxxx, takim Naszym 
ekspertem od działań z RPO i z tego co nam przekazał na chwilę obecną do 
końca roku takiego wsparcia na DPSy nie będzie. Myślę, że jeśli tylko coś 
się ukaże to będziemy próbować aplikować. Organizujemy ten planowany 
wyjazd do któregoś z tych DPSów, popatrzycie Państwo, wy będziecie 
decydować.  

 Będziemy uruchamiać kolejną transzę tej pomocy żywnościowej. 
Ogłoszenia i najważniejsze elementy tego programu przekażą Państwu 
pracownicy. Każdy z Państwa dostanie ogłoszenie. Także proszę w miarę 
możliwości te ogłoszenia rozwiesić i poinformować mieszkańców. 
Wszystkie warunki kwalifikacyjne dopuszczające są na tych ogłoszeniach. 
To będzie na podobnych zasadach co poprzedni, który był realizowany.  

 W dniu 16 sierpnia 2017 r. podpisano umowę z firmą db budownictwo 
spółka z o.o. na „Remont ul. Studziennej i ul. Tylnej w Klimontowie w 
ramach programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej 
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na lata 2016-2019”. Wartość zadania wynosi 104 998,00 zł. Prace zostały 
już rozpoczęte. Z tego co widziałem firma rozbiera już ten stary chodnik.  

 W dniu 21 sierpnia 2017 r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót 
Drogowych w Staszowie na remont drogi Konary-Konary Kolonia Rytówka. 
Wartość zadania 159 181 zł. Jest to dofinansowanie ze środków Wojewody. 
Dostaliśmy promesę na to zadanie i idzie ono do realizacji.  

 W dniu 21 sierpnia 2017 r. podpisaliśmy umowę z Firmą Projektowo – 
Budowalna pana Henryka Kobrynia ze Staszowa na opracowanie 
dokumentacji projektowo – kosztorysowej drogi Grabina i remontu drogi 
gminnej w m. Pęchów. Przypomnę, że na te dwie drogi otrzymaliśmy 
kolejną promesę od pani Wojewody na kwotę 270 000 zł i będziemy się 
również przygotowywać do przetargu i będziemy realizować tę inwestycję. 
Również zlecono opracowanie tej dokumentacji na przebudowę drogi do 
gruntów rolnych w m. Nowa Wieś. Na tę drogę dostaliśmy z Urzędu 
Marszałkowskiego 20 000 zł na obecną chwilę.  

 W dniu 21 sierpnia 2017 r. zostały odebrane roboty budowalne z PROWu 
„Przebudowa dróg gminnych wewnętrznych w celu poprawy 
bezpieczeństwa etap końcowy”. Dwie ostatnie drogi zostały odebrane w m. 
Goźlice droga w kształcie litery T za szkołę w stronę pana xxxxx i w m. 
Ułanowice – Witowice. Wartość odebranych dróg wynosi 393 265,00 zł. 
Mogę powiedzieć na koniec jeszcze, że ta droga Ułanowice – Witowice 
chyba to jest jedna z naszych wizytówek, najładniejszych dróg – 
utwardzone pobocza, rowy, piękna droga. Tymi dwoma odbiorami 
zakończyliśmy na terenie gminy program PROWoski. Obejmował on dwa 
lata, ok. 30 odcinków dróg i będziemy się przygotowywać na kolejny nabór. 
Nie znamy jeszcze szczegółów kiedy będzie kolejny nabór, bo gminy i 
powiaty muszą porozliczać te wszystkie środki PROWoskie. Będziemy dalej 
te Wasze wszystkie zgłoszenia przyjmować i jeśli tylko droga będzie 
spełniała wymogi będziemy próbować złożyć kolejny wniosek na kolejne 
drogi.  

 Otrzymaliśmy bodajże tydzień temu kolejną promesę na remont mostu w 
Ułanowicach. Kwota promesy ok. 65 000 zł. Jest to dosyć małe 
dofinansowanie, bo całość inwestycji wynosi ok. 286 000 zł. Byłem wczoraj 
z samego rana u pani Wojewody na spotkaniu i prosiłem panią Wojewodę 
o zwiększenie środków na to zadanie, żeby ten Nasz udział procentowy się 
zmniejszył. Myślę, że wszyscy się zgodzicie z tym, że tak naprawdę 
nieopłacalne byłoby dla nas remontowanie tego mostu, ale byłem wczoraj 
i obiecała pani Wojewoda poparcie w Ministerstwie, że tych środków, które 
nam zostaną po przetargach, a z drogi Konary – Kolonia Rytówka zostało 
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już 61 000 zł i ten przetarg, który będziemy ogłaszać na Pęchów i na 
Grabinę, jeśli zostanie środków to pomoże, żeby te pieniądze dołożyć do 
tej promesy. Jeszcze z tej listy z grudnia zostały nam dwa zadania. Zadanie 
w Pokrzywiance i zadanie Nowa Wieś – Olbierzowice. Chciałbym te zadania 
jeszcze w tym roku wykonać. Dodatkowo będą jeszcze zgłoszone dwa 
odcinki – poszło już pismo do pani Wojewody. Jak by coś z pieniędzy 
zostało na koniec roku, żeby jeszcze te środki zaaplikować do Naszej gminy.  

 Ujęcia wody. Węgrce Szlacheckie – ujęcie jest w trakcie realizacji, Rybnica 
– lada chwila będzie wykonywane przyłącze energetyczne i też będziemy 
realizować. Pokrzywianka – w trakcie uzgodnień jest, bo wyszły problemy 
z geodezją. Jesteśmy w tej chwili na etapie wyjaśniania. Remontowaliśmy 
po kolei przystanki na dziewiątce, malowanie z zewnątrz, dachy. 
Wyremontowane również zostały przystanki w Przybysławicach. Jak grupa 
interwencyjna będzie miała czas to będzie remontowała kolejne 
przystanki: Górki, Konary w tę stronę.  

 Na koniec kilka słów o Naszej priorytetowej inwestycji – rozbudowa drogi 
wojewódzkiej nr 754 wraz z budową obwodnicy. Do końca lipca został 
złożony komplet dokumentacji do Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska związane z operatem oddziaływania na środowisko. Wszystkie 
te uwagi RDOŚiu, które były zawarte do uzupełnienia zostały przesłane do 
końca lipca i pismem Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska 
odpowiedziała w ten sposób, że ma miesiąc na to, żeby wydać opinię. Nie 
wpłynęło na razie żadne pismo. Czekamy na tę opinię, bo jest ona nam 
niezbędna do wydania decyzji i bylibyśmy praktycznie już na finiszu. Ta 
dokumentacja powędruje do Urzędu Marszałkowskiego. Byłem wczoraj 
również w Zarządzie Dróg Wojewódzkich i cały czas te pieniądze na nas 
jeszcze czekają. Mam nadzieję, że wyrobimy się jeszcze z tymi 
dokumentami po tych wszystkich odwołaniach, po tych problemach. 
Również dokumenty zostały przesłane do sanepidu, bo sanepid też musi 
opinię wydać i taki finisz będzie u nas z tą decyzją całego tego 
przedsięwzięcia. Dziękuję.  

Pan Przewodniczący Rady, - Dziękuję bardzo panu Wójtowi. Zadań sporawo jak 
słyszeliśmy. Dużo jest zrobione. Plany są również dość ambitne. Myślę, że również 
i one będą w przyszłości zrealizowane. Jeżeli są jakieś pytania odnośnie tego co 
powiedział pan Wójt to proszę bardzo.  

Pan radny Bargiel, - Panie Przewodniczący, szanowny Wójcie, szanowna Rado, 
szanowni Państwo odnośnie wypowiedzi pana Wójta. Jeśli chodzi o ten Dom 
Opieki Społecznej to dwa tygodnie temu czytałem artykuł w Echo – Dnia. 
Wypowiadał się starosta i Wójt Gminy Łoniów. Starosta mówił tak, że powiat chce 
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wybudować taki Dom Pomocy Społecznej na terenie powiatu sandomierskiego i 
w Łoniowie to będzie. I tak plany ładnie szły przez miesiąc, dwa miesiące, ale 
powstał problem. Problem jest taki, że w Łoniowie nie mogą wybudować, bo nie 
mogą wybudować nowego budynku od podstaw, ale można remontować. I mają 
problem. Pan Wójt Gminy Łoniów wypowiada się w ten sposób, że będą szukać 
innych pieniędzy, może troszeczkę ze swoich. Także pan xxxxx, nie znam tego 
pana, a który mówi, że nie ma takich programów to albo Starosta się myli, albo 
pan xxxx. Przy okazji zadam potem pytanie panu radnemu powiatowemu – kiedyś 
przebąkiwał również, że takie programy rusza od września i można to 
wykorzystać. Reszta pytań to za chwilę. Dziękuję bardzo.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, - Z tego co informował mnie pan xxxxxxxxx 
to nie ma na razie ogłoszonych takich terminów. Odniosę się do tej wypowiedzi. 
My zgłaszaliśmy powiatowi chęć takiego remontu i na razie żadnej też 
odpowiedzi nie było. Jak najbardziej gmina jest chętna z powiatem do takiej 
inwestycji. Rozmowa między nami była, był taki pomysł przedstawiany, 
inwestycja leży po stronie Starosty. Jeśli by chcieli to ten budynek zawsze możemy 
na takie cele wykorzystać.  

Pan radny Gwizdoń, - Panie Wójcie chciałem się odnieść do tych dróg, które pan 
powiedział, że będzie zgłaszał. Chciałem zapytać o jakie te drogi, bo mam 
nadzieję, że chodzi o drogę na Kępiu i na Byszówce. Co do budowy tego ośrodka 
to chciałem panu Markowi powiedzieć, że chciałbym, żeby najpierw Wójt zrobił 
wodociągi, a później się zajął takimi sprawami jak ośrodek.  

Pan radny Rębacz, - Panie Przewodniczący, panie Wójcie, szanowana Rado ja w 
sprawie szkoły w Olbierzowicach. Jest pech, że trudno jakieś rozwiązanie znaleźć. 
Próbowaliśmy w poprzedniej kadencji, w tej, ale temat jest trudny. Rada obniżyła 
już o 50 % i za te pieniądze to wartość jest sto parę tysięcy i jeżeli nie ma kupca, 
to my sobie już nie zawracajmy głowy, tylko próbujmy sami to jakoś 
zagospodarować, bo naprawdę to wata więcej jak te 100 000 zł. To warta to tyle 
jaka była wycena rzeczoznawcy. To co Wójt wspomniał – spróbujmy zorganizować 
wyjazd do Pęcławic czy nawet do gminy Bogoria – jak oni to, jakie to środki, jak 
ich teraz to kosztuje. Tę sprawę dogłębnie przebadajmy i weźmy się już za to 
rzeczywiście, bo czasu sporo na to poszło i wygląda na to, że tego obiektu nie 
zbędziemy inaczej, a potrzeby w gminie Naszej na tego typu obiekt są i będą coraz 
większe. Społeczeństwo się starzeje. Do kolegi Gwizdonia powiem, że to nie jest 
ta sama kasa wodociągi i domy opieki. To są zupełnie inne projekty i nie ma to 
żadnego związku budowa DPS z budową wodociągu. My w gminie to mamy 
trochę więcej jak 50 % wodociągów wykonane i jak będziemy na całość to tren 
budynek zupełnie legnie w gruzach. Dlatego to co pan Wójt wspomniał 
spróbujmy zorganizować taki wyjazd i ten temat pociągnąć tak ostro. Robią to po 
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innych gminach i jest taka możliwość wykonania. Spróbujmy się za to wziąć z 
sercem. Dziękuję bardzo.  

Pan radny Lipiec, - Panie Wójcie ja a propos Pańskiej wcześniejszej wypowiedzi 
chciałem się zapytać właśnie kiedy będzie realizacja drogi Płaczkowice – 
Pokrzywianka tej drogi popowodziowej.  

Pani radna Hakamäki, - Panie Przewodniczący chciałam poprzeć stanowisko pana 
Jana Rębacza jeśli chodzi o DPS i zagospodarowanie tego budynku. Jest to 
niezbędne i musimy patrzeć przyszłościowo na Nasze społeczeństwo; na wymogi, 
które społeczeństwo przed nami stawia. Wydaje mi się, że rzeczywiście jeśli 
weźmiemy się ostro za ten temat znajdą się rezerwy rządowe tak jak w przypadku 
Bogorii jeżeli już nie będziemy pracować w oparciu o jakiś konkretny projekt. 
Jeszcze raz chciałam wtrącić w wypowiedź pana Gwizdonia – jest to zupełnie inny 
kanał przepływowy pieniędzy, zupełnie inne źródło i my jako radni absolutnie 
jesteśmy za usunięciem braków w wodociągach w gminie. Nie mamy nic 
przeciwko temu, ale nic nie stoi na przeszkodzie abyśmy działali dwutorowo. 
Dziękuję.  

Pan radny Gwizdoń, - Rozumiem, bo Państwu się fajnie mówi, bo wszystkie te 
potrzeby macie wodę, większość dróg, ale niektórzy nie mają tych wodociągów. 
Pani Halinko zawsze jest wkład własny. Jak ten wkład własny będzie nieduży nie 
ma sprawy, ale jeżeli on będzie osiągał praktycznie pół budżetu to ja dziękuję. Nie 
chce takiego ośrodka.  

Pani radna Hakamäki, - A skąd takie domniemanie ?. 

Pan Wójt Goździewski, - Ustosunkuję się do wypowiedzi radnych. Pan radny 
Gwizdoń pytał mnie o drogi, które dodatkowo zgłosiłem do tych klęsk. Są to dwie 
drogi. Jedna droga na Kępiu – bodajże 450 mb, a druga droga na Byszówce w 
stronę lasu. Te drogi zostały jeszcze dodatkowo dopisane. Jeśli by się to w tym 
roku jeszcze udało zrobić to naprawdę będę wdzięczy pani Wojewodzie. Jeśli 
chodzi o drogę Pokrzywianka, o którą pytał pan radny Lipiec to nie sprecyzowała 
mi Wojewoda szczegółowo kiedy będą pieniądze na ter kolejne dwie drogi, ale z 
tego co mi mówiła te pieniądze maja się jeszcze u nas znaleźć. Oprócz tego może 
coś się uda zrobić z oszczędności u radnego Gwizdonia, ale to będzie po drogach 
do pana Lipca – drogi Płaczkowice – Pokrzywianka. Dziękuję. 

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Interpelacje i wnioski wnieśli radni w kolejności jak niżej: 

Pan radny Bargiel, - Jeszcze raz witam wszystkich serdecznie. Panie 



str. 9 

 

Przewodniczący , panie Wójcie bardzo dobrze, że ten wyjazd będzie realizowany. 
Od razu nasuwa się następne pytanie, bo ten wyjazd wtedy nie był uzasadniony 
bo był przetarg, ale teraz mam pytanie nie do pana Wójta, nie do pana 
Przewodniczącego Rady ale do pana asystenta xxxxxxx. Trzy lata temu obiecywał, 
zapewniał, że to jest taki pan mocny, który ściągnie nam inwestorów, który będzie 
przeznaczał tereny pod te inwestycje. Bardzo bym prosił panie xxxxx xxxxxx, jak 
jest to możliwe panie Wójcie, żeby odpowiedział na te pytania. Trzy lata minęło, 
kadencji sporo upłynęło, troszeczkę jest zrobione. Nawet się cieszyłem, że ktoś to 
kupi z miejscowych przedsiębiorców i takie były nawet zapewnienia, gdzie ś tam 
w oddali takie echo było, że to będzie pod Dom Opieki Społecznej. Niestety się 
nie udało. Podpowiem może – my tak daleko szukamy, ale mamy naprawdę sporo 
swoich przedsiębiorców. Może warto ich kiedyś zaprosić panie Wójcie , w 
październiku, listopadzie zrobić spotkanie z tymi przedsiębiorcami, żeby 
powiedzieć, że mamy takie tereny, że może ktoś by chciał zainwestować. Może 
jakaś grupa będzie chciała zainwestować. Docenić tych naszych miejscowych 
przedsiębiorców. Sam jestem przedsiębiorcą, podatki staram się płacić mimo 
różnych zawirowań, bo różnie to jest, bona rynku konkurencja itd. Bardzo panie 
Wójcie proszę pamiętać o tych przedsiębiorcach z Kielc, z Warszawy. Zapraszać 
ich tu, pokazywać tereny. Czasami jak rozmawia się tu z naszymi przedsiębiorcami 
to oni nie wiedzą, że taka szkoła jest do sprzedania za takie małe pieniądze. Nie 
wchodzi na stronę internetowa, nie szuka. Pytanie i od razu prośba, żeby tych 
przedsiębiorców … , bo za miesiąc, dwa będziemy ich zapraszać nie na komisje, 
nie na sesje tylko do płacenia podatków. To jest ta jedna rzecz. Dopowiem tylko 
– targowica super, nie chcę rozwijać tego tematu, Wójt wszystko powiedział. 
Jeszcze tylko chodnik na ul. Sandomierskiej, bo to jest taka wizytówka proszę 
Państwa. Wszyscy wiemy, że większość, może nie 100 %, ale większość raz w 
tygodniu chodzi tamtędy na targowicę. Do tej pory nie udało się żadnemu 
Wójtowi tego chodnika i targowicy zrobić. To jest bardzo fajna rzecz, pomijając, 
że jeszcze tam będzie kanalizacja i wodociąg na tej ulicy Sandomierskiej. Panie 
Wójcie odświeżę temat – zalew i ta droga, którą przejęliśmy od serwitutów, żeby 
coś tam robić. Zaprosić tych panów z Koła Wędkarskiego, żeby porozmawiać i 
może wytyczyć co tam robić. Temat jeszcze z wodą. Tu trochę panie Wójcie 
pytałem urzędnika co się stało, że wyparowała woda z kąpieliska. Urzędnik mówi, 
że ze względu na bezpieczeństwo. Pytam się jakie bezpieczeństwo, mamy wodę 
w zalewie, w rzece. Nikt nie spuszcza wody z kąpielisk, mamy jeszcze wakacje. Ta 
woda powinna być co najmniej Do 1 września. Dwa tygodnie ciepło i wody nie 
ma, a ludzie przyjeżdżają, spacerują, patrzą się, mówią brzydko, że taką sadzawkę 
zostawiono. Wszystko jedzie na Tarnobrzeg, Koprzywnicę. My chcemy, żeby ta 
gmina się rozwijała. Dużego biznesu nie zbudujemy, ale jeśli chodzi o turystykę to 
jak najbardziej. Jeśli turystyka to może pomyślelibyśmy o naszych rolnikach, może 
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jakieś spotkanie odnośnie agroturystyki, bo to jest takie na czasie i modne. 
Dziękuję bardzo.  

Pani radna Hakamäki, - Mam pytanie do pana Komendanta związane z policją, 
ponieważ Rada rozpoczęła działania zmierzające do przywrócenia Posterunku 
Policji w Klimontowie. Wiadomo, że Klimontów leży na obrzeżach powiatu 
Sandomierskiego. Chciałabym usłyszeć opinię pana Komendanta na temat 
skuteczności działania policji w kontekście braku Komisariatu w Klimontowie. 
Nasze spostrzeżenia jako mieszkańców są bardzo różne, wobec powyższego ta 
opinia będzie również wykorzystana w działaniach Rady Gminy w dalszych 
działaniach w celu pozyskania środków. Pan Komendant zna temat. Otrzymał pan 
od Komendanta Wojewódzkiego pismo z dokumentacją, ale wiadomo, że nas nie 
stać na taki wydatek jako samorządu w związku z adaptacją pomieszczenia na 
Posterunek Policji, spełnienia wszelkich wymogów, które są odgórnie nałożone 
czy to przez rząd, czy ministerstwo, czy Unię. To jest dla mnie bardzo ważne jaka 
jest opinia pana Komendanta. Panie Wójcie na pana ręce, jak również na ręce 
Wicewójta chciałam złożyć podziękowanie za rozpoczęcie realizacji chodnika ul. 
Studziennej. Nie będę się wypowiadała na temat ul. Tylnej, bo to nie jest mój 
okręg wyborczy. Mieszkańcy czekali cierpliwie na uzupełnienie tego odcinka. 
Wobec powyższego w imieniu własnym, jak również mieszkańców serdecznie 
dziękuję.  

Pan radny Orłowski, - Panie Przewodniczący, panie Wójcie, panie i panowie. 
Chciałbym panie Wójcie zaapelować o pogłębienie i poszerzenie rowu tej strugi, 
która płynie wzdłuż placu koło świetlicy. Ostatnio po opadach deszczu ta woda 
tam się gromadziła i już mało co wypłynęła na drogę. Druga sprawa – poruszałem 
już temat na jednej z sesji chodzi o pomnik Jędrusiów na Rybnicy. Jakie tam 
poczynione zostały starania, wiem, że Wójtowie tam byli, oglądali to i czy to 
będzie podniesione, czy będą zrobione zapory, żeby ta woda z piachem nie 
przedostawała się. Mamy tu nas sesji sprawy bezpieczeństwa to panie Wójcie 
oświetlenie drogi w stronę SKRu. Chodzi mi o ten wąwóz, to jest droga powiatowa 
właściwie. Jest dosyć ciemno tam. Wiem, że projekt jest już wykonany i kiedy 
można liczyć na realizację tego. Myślę, że pan Komendant mnie tu poprze a 
chodzi o sprawę znaku ostrzegawczego na pograniczu Nawodzic i Rybnicy. To jest 
przed mostem na Rybnicy. Jest dosyć ostry zakręt i chodzi o taki znak kierunkowy 
– strzałkę, żeby można postawić, bo w nocy nie widać i samochody jadą prosto i 
wjeżdżają w krzaki. Jeszcze sprawa do pana Komendanta. Wiem, że policja może 
poprzeć nas, bo my tam cały czas apelujemy w Nawodzicach o wykonanie 
chodnika w stronę szkoły. Policja może taki wniosek wysunąć do Starostwa w celu 
bezpieczeństwa. Dziękuję.  

Pani radna Krasowska, - Panie Wójcie chciałam w imieniu mieszkańców Ossolina 
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i od siebie prosić o przywiezienie kamienia koło przystanku w Ossolinie, bo tam 
powiatówka już skończyła i woda stoi. Jak po dzieci autokar będzie przyjeżdżał to 
nie wiem jak tam wyjedzie. Im tak samo jeszcze chciałam poruszyć sprawę o tę 
szkołę, a w Ossolinie o remizę. Panie Wójcie ta remiza jeszcze rok, dwa a trzy 
więcej jej nie daję, bo ona naprawdę się rozleci jak się nie zrobi jej jakiegoś 
remontu. Jest tam tylko siłownia i więcej nic. Jeszcze panie Wójcie chciałam 
prosić o dowiezienie kamienia do Wilkowic na drogi polne za figurką. To będzie 
Wilkowice – Sternalice. Asfalt był tam robiony ostatnio i tam droga polna jest. 
Chciałam zapytać kiedy kontener będzie w Dziewkowie z sołeckich pieniędzy. 
Dziękuję bardzo.  

Pan radny Cukrowski, - Dzień dobry. Panie Wójcie, panie Przewodniczący, 
szanowna Rado, szanowni Państwo. Pani sołtys z Węgrc zgłaszała mi, że zawaliła 
się droga do Państwa xxxxxx, bo był budowany wodociąg. I jakby udało tam się 
troszeczkę materiału dowieźć, żeby to wyrównać. Druga sprawa – w Krobielicach 
kiedyś rozmawialiśmy o tej drodze do pana xxxxxx. Ta droga była zapisana jako 
Krobielice – Jugoszów czy Nasławice – Jugoszów. Czy jakby się środki znalazły to 
są tam dwa zabudowania i czy nie można by zrobić. Tak jak kiedyś rozmawialiśmy 
o tym połączeniu tej drogi, ona biegnie Kroblielice – Ossolin i tam zostało ok. 300 
m krótkiego odcinka połączenia z Nasławicami. Jak by tam kiedyś do czegoś 
doszło, znalazły by się środki to przypominam się. Rozmawiałem przed chwilą z 
panią sołtys z Wegrc – dużo zdarzeń dzieje się na trym zakręcie tam pod nią. 
Ostatnio samochody uczą się latać, nie tylko jeździć. Co prawda to nie nasza wina, 
nie mamy wpływu specjalnie na to, ale czy nie dałoby radę przynajmniej w tych 
newralgicznych punktach środek jezdni wyznaczyć. Zakrętów nie brakuje. 

Pan radny Ciach, - Panie Wójcie, szanowna Rado. Chciałem się spytać kiedy pracę 
zostaną zakończone przy tej synagodze, bo szkoła się zacznie i dzieciaki od nowa 
zaczną tam zachodzić. Zabetonowane były słupki. Ogrodzenie miało być już 
zakładane, ale młodzież wyrwała te słupki. Jednego jak nie mogli wyrwać, to go 
ułamali. Trzeba by ponownie coś tam zacząć, bo rok szkolny się zacznie.  

Pan radny Rębacz, - Odnośnie oznakowania drogi Klimontów – Jurkowice. W 
miejscowości Nowa Wieś jest zwykły znak drogowy miejscowości. Nie ma znaku, 
który by mówił, że jest to teren zabudowany. Rozmawiałem już z panem 
dyrektorem Martyniukiem ze dwa razy na ten temat. On mówi, że nie wie czy ta 
droga spełnia warunki obszaru zabudowanego czy nie. Powiedziałem, żeby 
sprawdził. Na pewno spełnia, bo jak znam definicję to przynajmniej trzy budynki 
gospodarcze położone od jezdni nie dalej jak 50 m, to zaraz na początku Nowej 
Wsi już cztery takie budynki są w tym miejscu. Był wypadek drogowy, policja 
powiedziała, że spróbujcie oznakować drogę, możemy od kierowców co wożą 
kamień egzekwować prędkość jak będą odpowiednie znaki. Tak to nie ma według 
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tego oznakowania terenu zabudowanego, jadą z góry cały czas z prędkością 80 
czy nawet 100 km/h i więcej. Jest tam bardzo niebezpiecznie. Po prostu chodzi o 
postawienie znaku – teren zabudowany z jednej i z drugiej strony. Zgłaszałem to 
już.  

Pani radna Hakamäki, - Ponieważ sesja jest poświęcona również stanowi 
bezpieczeństwa na terenie Naszej gminy to chciałam zasygnalizować jeszcze 
jeden temat, a właściwie pytać czy to jest możliwe – ponieważ na rynku nie ma 
oznaczonych przejść dla pieszych, praktycznie ludzie chodzą jak to się mówi jak 
chcą to czy możliwe jest zamontowanie znaku D 40 – strefa zamieszkania. Znak 
ten mówi o pierwszeństwie przejścia dla pieszych. To jest jeden argument. 
Natomiast drugi argument to jest taki, że niestety tak jak w Wegrcach niektórzy 
jadący uczą się jeździć, a raczej latać, również tu w Klimontowie odbywają się 
niesamowite sprinty samochodowe. Z wielką prędkością potrafi taki kierowca 
przed samym zakrętem wejść w zakręt. Stanowi to bardzo poważne zagrożenie 
dla mieszkańców. Dziękuję bardzo.  

Pani radna Krasowska, - Panie Wójcie podania były pisane ze Śniekóz o te drogę 
do boiska koło xxxxx i jakby się na to jakieś pieniążki znalazły. I druga droga  
Ossolin - Węgrce. Dziękuję.  

Pan radny Lipiec, - Panie Wójcie jeszcze w kwestii, bo do tej pory mieszkańcy 
Beradza, Płaczkowic i Pokrzywianki radzą sobie z koszeniem terenów wiejskich a 
prosiłbym bardzo, żeby w Górkach chociaż do tych bramek – tam się nie da 
kosiarką wykosić, a sam bym pojechał, ale przez te słupki betonowe można sobie 
urwać – czy by nie dało rady rotosanem tam wykosić chociaż do tych słupków. 
Chociaż dał pan nam tę kosę spalinową, za co dziękuję. Taka była umowa, że 
mieszkańcy będą kosić, ale … . Ale chociaż rotosanem do tych bramek wykosić, 
żeby pan Wojtyniak zlecił. Panie Wójcie bardzo bym prosił w tych Płaczkowicach 
jest taka studnia wiejska , podobnie jak w Pokrzywiance. Mają oni to w funduszu  
i czy nie dałoby rady, żeby panie Wójcie podłączyć prąd i tę pompę, żeby nie brali 
wody z wodociągu, bo wiemy że to kosztuje. Dziękuję.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, - Postaram się odpowiedzieć na wszystkie 
interpelacje. Pan Bargiel pytał o chodnik na ul. Sandomierskiej. Chciałem 
poinformować, że ten chodnik z całym ciągiem kolektorem burzowym jest 
zlecony do opracowania firmie, która przygotowuje dokumentację do 
rewitalizacji. Wczoraj byłem w Zarządzie Dróg Wojewódzkich i wydane są już 
warunki z Zarządu do tego, żeby projektant mógł to w jakiś sposób przemyślany 
zaprojektować. Dał nam wstępny projekt tego chodnika, ale były tam ciągi 
komunikacyjne rowerowe. Chciałem, żeby ta ulica wyglądała podobnie jak ten 
schemat, żeby był chodnik półtora metra i do tego te miejsca postojowe. Kiedyś 
ta ulica zostanie u nas. Będzie to normalna ulica, a nie wojewódzka. Nasza gminna 
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ulica i ten ciąg tych miejsc postojowych jest bardzo ważny. Na chwilę obecną 
firma realizuje ten projekt i jeśli pan jest zainteresowany zapraszam do nas na 
stanowisko można pooglądać i zobaczyć jak to wygląda na chwilę obecną. Jeśli 
chodzi o drogę, którą przejęliśmy od serwitutów to szanowni Państwo na 
ostatniej sesji zapraszałem prezesa do mnie, żeby ustalić coś. Był kiedyś u mnie, 
ale ja właśnie w tej chwili wyjeżdżałem do Kielc. Złapał mnie w drzwiach, nie 
mogliśmy za wiele porozmawiać, bo ja mam te godziny po ustalane w Kielcach i 
mogę powiedzieć, że zawsze się spóźniam, bo nie chce nikogo przeoczyć jak ktoś 
czeka przed drzwiami. I po prostu tak to wychodzi, że zawsze się spóźniam. Nie 
mogłem z nim dłużej porozmawiać, zamieniliśmy tylko kilka słów. Mówi, że 
będzie składał wniosek odnośnie zabudowy na tej stanicy. Wniosek złożył, ale nie 
mieliśmy możliwości porozmawiać. Co mogę powiedzieć do tej pory ?. Ten ciąg 
pieszo rowerowy, mówiłem już radnemu poprzednio, będzie planowany w 
rewitalizacji jako ścieżka pieszo rowerowa. I na pewno w rewitalizacji będzie ona 
oznaczona jako ścieżka pieszo rowerowa do sportu, do rekreacji. Również te 
plany są w trackie realizacji. Jeśli chodzi o kąpielisko to z kąpieliskiem była taka 
sytuacja, że wiecie Państwo, że w tym roku były obostrzenia, przyjeżdżali do nas 
z komendy dwaj policjanci. Monit był taki dość mocy kąpielisk i sanepid, bo było 
dużo utonięć. I z tego co wiem nasi ratownicy kilka takich interwencji 
podejmowali w tym sezonie. Mam takie informacje od pana xxxxx. Po prognozie 
pogody oceniliśmy to w ten sposób, że po jarmarkach robi się chłodno. Sam ze 
swoimi synami również jeżdżę na to kąpielisko i uwierzcie mi, że w tym czasie gdy 
przyszło już ochłodzenie ta woda została spuszczona. Zrobiłem to ze względów 
bezpieczeństwa. Nie chcę, żeby doszło do tragedii. Tylko i wyłącznie pod tym 
kątem. Po prostu po jarmarkach po 20 sierpnia nie było już ratowników. Pan 
radny Orłowski zgłasza pogłębienie i poszerzenie rowu koło świetlicy. Były te 
ulewy i myśleliśmy, że ten rów jeszcze przetrwa do następnego roku, bo wiadomo 
chodzi o pieniądze. Myślałem, że w funduszu na następny rok zarezerwujecie 
sobie pieniądze i to byśmy wykonali to czyszczenie, bo zawsze chodzi o te 
pieniądze. Zgłaszane były kilkakrotnie drogi i cały czas trzeba je po tych burzach 
remontować. Te pieniądze w funduszu jeszcze są, nie wiem do końca. Zobaczymy 
co uda się wygospodarować. Jak nie uda się w całości to częściowo, a w 
następnym roku część pieniędzy przeznaczyć z funduszu na to. Jeśli chodzi o 
pomnik Jędrusiów to byliśmy tam, oglądaliśmy go. Trzeba będzie go troszeczkę 
podnieść do góry i po prostu podnieść kostkę. Na to zlecenie czeka grupa 
interwencyjna, tylko w tej chwili są u pani Mieci. Proszę panie radny o chwilę 
cierpliwości. Oglądaliśmy to i na pewno będziemy realizować. Jeśli chodzi o drogę 
powiatową to zgłaszał pan te lampy przy drodze powiatowej to projekt jakiś był 
robiony. Na pewno będzie wiązało się to z tym, że jeśli wystosujemy pismo do 
powiatu to pieniędzy powiat już miał nie będzie. Także może spróbować w 
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następnym roku zarezerwować jako inwestycje wspólne i może udałoby się to 
nam zrealizować wspólnie z powiatem. Jeśli jest taki pomysł to rezerwować 
pieniądze w funduszu sołeckim na następny rok i tak systematycznie jedną, dwie 
lampy wykonywać. Znak kierunkowy – musimy tam podjechać tylko prosiłbym 
panie radny, żeby podejść na stanowisko i określić dokładnie, o którą drogę 
chodzi.  

Pan radny Orłowski, - Na Rybnicy chodzi o drogę przed mostem gdzie ten zakręt 
jest. To jest droga gminna. 

Pan Wójt Goździewski kontynuował, - Trzeba sprawdzić to. Przypominam panu 
radnemu, że ta inwestycja, która będzie realizowana to trzeba będzie 
przystopować troszeczkę z jakimiś drobnymi innymi elementami, bo w 
następnym roku będziemy ponosić ciężar tych wszystkich dużych inwestycji. 
Nawodzice tam są w czołówce. Proszę powiadamiać mieszkańców, uspakajać ich, 
że jest to największa inwestycja. Pani radna Krasowska pyta o przywiezienie 
kamienia koło przystanku w Ossolinie. Fundusz sołecki jeszcze tam nie jest do 
końca zrealizowany jeśli chodzi o wywózkę materiału drogowego także 
dowieziemy tam materiał. Jeśli chodzi o remizę to ja Państwo informowałem, że 
składaliśmy już kolejny raz wnioski o tą rewitalizację ruin. W tym projekcie 
również był remont tej świetlicy. Drugi wniosek jest na liście rezerwowej. Nie 
mamy na razie na to środków. Jest pomysł, żeby te remizy jeszcze nie tylko u pani, 
ale i kilka innych remiz, bo w czwartym kwartale będą uruchomione środki na 
termomodernizację świetlic i będziemy próbować dołączyć te świetlice do takich 
naszych robót termomodernizacyjnych w szkołach. Może się wtedy po tych 
wskaźnikach efektywności uda nam się niektóre remizy jeszcze dołączyć do 
wniosku termomodernizacyjnego, do tego kolejnego. Ten, który mamy, który 
czytałem to mamy już zatwierdzony, nie mamy jeszcze umowy, ale to będzie. 
Kolejny nabór jest już planowany. Wybiegając w przyszłość myślę, że to jeśli nie z 
kultury , a jak będzie nabór z kultury to kolejny wniosek złożymy i część tych 
świetlic do tego wniosku będziemy szykować. Pamiętam o tej remizie, bo ona 
naprawdę jest w złym stanie. Jeśli chodzi o kontenery robimy w tej chwili 
rozeznanie cenowe, bo tych kontenerów jest kilka na terenie gminy. Nie wiem 
czy uda nam się kupić te kontenery w tych pieniądzach co sobie Państwo 
zarezerwowaliście w funduszach sołeckich. Myślę, żeby część tych zadań zrobić. 
Może przeznaczę tam jakiś tam ze swojej rezerwy do tych kontenerów. Niewielka 
kwota pozostała mi z tej mojej rezerwy, ale spróbuję podokładać i żeby po 
realizować te inwestycje. Nie tylko tam jest Dziewków, ale są i Przybysławice, 
Kroblice Pęchowskie, Ułanowice. Pamiętam o tym i postaram się do końca roku z 
tym funduszem wywiązać. Pan Cukrowski i droga do pani xxxxx wiem, że zostało 
to już zgłoszone do wykonawcy, także ma on to wykonać. Droga Krobielice do 
xxxxx – wykonywany był tam wodociąg , zaplanujemy ją w tym następnym 
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rozdaniu z PROWu.  

Pan radny Cukrowski, - Czy nie dałoby się dołączyć do tego łącznika Krobielice – 
Ossolin ?. 

Pan Wójt Goździewski, - Łącznik do drogi Krobielice – Ossolin – nie ma tam 
obszaru zabudowanego a za to jest punktacja. Może to z jakiś innych środków 
spróbujemy to zrobić. Jeśli wrzucimy taką drogę bez punktów do takiej, gdzie są 
punkty to obniża nam jakoś całego wniosku. Dlatego te ostatnie wnioski 
PROWoskie, które składaliśmy to grupowaliśmy w takie zadania, żeby miały 
podobną ilość tych punktów. Będziemy próbować, jak nie to dopisze się ją jeszcze 
do tych klęskowych. Jeśli chodzi o pasy to kiedyś rozmawiałem z Zarządem Dróg 
Powiatowych i do realizacji można by to było zgłosić tylko, że wkład własny gminy 
jest 50 do 50. Taska jest rozmowa z powiatem. Jeśli wyrażacie taką chęć to trzeba 
zdeklarować udział własny, jeszcze musi być zgoda Starosty. Oczywiście Starosta 
decyduje o wszystkich inwestycjach. Jeśli chodzi o pana radnego Ciacha, zgłaszał 
synagogę – w piątek dokończy tam grupa interwencyjna, założy siatkę. Tylko 
widzicie Państwo, że to otoczenie jest tak burzliwe, że za chwilę jest to 
wywrócone i trzeba na bieżąco to monitować. Zdało to egzamin w poprzednim 
roku szkolnym, dzieci tam nie wychodziły, był spokój, porządek. Pan radny Rębacz 
zgłasza oznaczenie drogi jako obszar zabudowany. Wystosujemy oczywiście 
pismo do powiatu o zmianę, ale pewnie będzie się to wiązać ze zmianą organizacji 
ruchu. Nie wiem jak starostwo do tego podejdzie, ale jeśli Wam to pomoże to 
spróbujemy wystosować takie pismo. Jest pan komendant, zna całą sytuację, 
muszą być te wszystkie dokumenty sprawdzone, zalegalizowane. Schodzi tym 
dość długo, ale pismo będziemy pisać. Jeśli chodzi o panią radną Hakamäki 
zgłaszała interpelacje dotycząca zmiany organizacji ruchu i rozmawialiśmy z 
drogowcem i jeśli chodzi o te znaki to na pewno będzie potrzebna zmiana 
organizacji ruchu. Ma wydaną dyspozycję, że ma zlecić taką zmianę organizacji 
ruchu. Jeśli będzie dokonana zmiana organizacji dopiero te znaki będzie można 
ustawić. Pan radny Lipiec zgłasza koszenie w Górkach. Z uśmiechem przyjęliśmy 
to. Tak jak sam powiedział kupiliśmy kosę, ale spróbujemy przejechać tam, 
wykosić to jeszcze. Jest to utrudnienie, bo są tam te paliki, oznaczenia i trzeba 
dokładnie tam to powykaszać. Wyśle tam swojego pracownika, ale prośba, żeby 
może z rady sołeckiej powykaszać chociaż koło tych słupków, żeby jak ktoś 
przyjedzie z komunalki, żeby nie urwał kosiarki. Płaczkowice i studia – jeśli chodzi 
o to ujęcie to na chwilę obecną, przynajmniej z mojego punktu widzenia, nie 
czynione były żadne starania, ponieważ tam z tej studni korzysta jeden z 
mieszkańców. I sam ze swojej strony boję się, że jeśli zaingerujemy w jakąś taką 
wodę gospodarczą nie daj Boże jak coś się stanie i do tej studni wpadło by coś z 
opryskami czy jakąś chemią to Ci ludzie, którzy korzystają z niej mogą się zatruć. 
Dlatego jeśli Ci Państwo, którzy korzystają z tej studni nie podłączą sobie 
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wodociągu ja w tej sprawie ze względów bezpieczeństwa nie chciałbym tam z tą 
inwestycją żadnych kroków podejmować. Dopóki nie rozwiążemy tego problemu 
i ze względów bezpieczeństwa. Pani radna (Krasowska) jeśli chodzi o te drogi to 
spisany jest na nie protokół klęskowy i myślę, że w następnym roku postaram się 
każdemu z Was chociaż po jednej tej drodze wpisać. Nie wiem jak będzie ze 
środkami Wojewody, ale zgłosimy kilkanaście tych dróg. Na ten rok jest to już 
wszystko powysyłane. W grudniu będziemy składać do Wojewody kolejne 
deklaracje odnośnie dróg. Postaramy się zrobić całą listę i zadowolić jeszcze Was 
w następnym roku na koniec kadencji. Jeszcze dopowiem droga Węgrce - Ossolin 
po tzw. torze kolejowym to zajęliśmy się nią jeśli chodzi o dokumentację. Na 
obecną chwilę zlecone jest w geodezji. Trzeba przekwalifikować część tego pasa, 
ale to jest w trakcie realizacji. Ona jest od Sternalic aż po Węgrce. Na nią mam 
spisany protokół klęskowy. Jest zlecone to zadanie, żeby przekształcić te grunty w 
drogę publiczną. Dziękuję Państwu.  

Pan Przewodniczący Rady, - Dziękuję. Myślę, że odpowiedzi pana Wójta były 
dość wyczerpujące, każdy dla siebie coś uzyskał, ugrał. Jak to będzie w realizacji 
to się okaże, zobaczymy. 

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady, - Poprosimy pana Komendanta o ocenę stanu 
bezpieczeństwa w gminie. Myślę, że rozeznanie ma pan Komendant dokładne, 
nie mniejsze niż dzielnicowy.  

Pan asp. Wiesław Kopeć, Komendant Komisariatu Policji w Koprzywnicy 
podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady Gminy w Klimontowie. 
Przeprosił, że w sesji nie może brać udział dzielnicowy ze względu na to, że 
przebywa na urlopie wypoczynkowym. Przedłożył analizę stanu bezpieczeństwa 
na terenie gminy Klimontów za okres 8 miesięcy, która jest załącznikiem do 
niniejszego protokołu.  

Następnie odniósł się do pytań radnych. 

Pan Komendant Kopeć, - Odniosę się do pytania odnośnie przywrócenia 
Posterunku Policji w Klimontowie. Jeśli chcecie Państwo usłyszeć moją opinię to 
najbardziej jestem za odtworzeniem tego Posterunku. Państwa gmina jest 
najbardziej oddalonym terenem, najwięcej jest tu przeprowadzanych interwencji 
więc jak najbardziej jestem za, żeby Posterunek Policji był tutaj. Nie mniej jednak 
zawsze na Państwa gminę kieruję największe siły policyjne, bo wiąże się to z 
ciągami dróg komunikacyjnych, gdzie niestety pomimo, że przepisy prawne są 
bardzo restrykcyjne to kierujący nie stosują się i dochodzi od zdarzeń drogowych, 
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gdzie niejednokrotnie osoby odnoszą obrażenia, ujemny skutek na zdrowiu. Jest 
to nasze zadanie, bo jesteśmy formacją, która ma ratować życie, zdrowie i mienie 
ludzkie. Pomimo, że moi funkcjonariusze stosują bardzo restrykcyjne środki nie 
mniej jednak mam sygnały również, że dochodzi do incydentów typu, że kierujący 
urządzają sobie jakieś wyścigi nie zważając na bezpieczeństwo innych osób lub 
uczestników. Niejednokrotnie jest to popełnienie wykroczenia, tzw. stworzenie 
innego zagrożenia w ruchu. Jeśli nam się uda najechać takich sprawców to 
pociągamy do odpowiedzialności. Nie mniej jednak Państwo jako obywatele jeśli 
zauważycie takie wykroczenie, a zapiszecie numer rejestracyjny pojazdu to jak 
najbardziej zapraszam do jednostki złożyć stosowne zawiadomienie. Jest to 
ścigane wtedy z urzędu i również wtedy pociągniemy taką osobę do 
odpowiedzialności karnej. Jeśli chodzi o takie większe imprezy, które 
zabezpieczaliśmy to tak jak pan Wójt powiedział ostatnio jarmark trzydniowy. 
Mogę Państwu powiedzieć, że sam jedną służbę nocną miałem i jestem 
zadowolony, bo można powiedzieć, że uroczystości odbyły się bez większych jakiś 
zdarzeń. Były jakieś drobne wykroczenia, ale to na każdej większej imprezie 
wszystkiego przewidzieć nie można. Nie doszło na pewno do większych 
incydentów. Pan radny zwracał się odnośnie opiniowania inwestycji na terenie 
gminy Klimontów. Policja nie prowadzi inwestycji. Inwestycje typu infrastruktura 
drogowa wraz z jakimiś tam dodatkowymi procesami jak najbardziej jest to 
zadanie własne samorządu, ale jeśli się Państwo zwrócicie z takim projektem do 
mnie o zaopiniowanie, która to opinia pomogłaby Państwu w przyspieszeniu 
realizacji jakiegoś zadania inwestycyjnego to jak zaopiniuję to jak najbardziej 
pozytywnie jeśli to jest inwestycja, która wpływa na bezpieczeństwo. 
Niewątpliwie wykonanie infrastruktury w postacie chodnika wpływa na 
bezpieczeństwo pieszych. Chciałbym serdecznie Państwa prosić jeszcze o 
możliwość dofinansowania zakupu radiowozu. Zwracałem się o kwotę 5650 zł. 
Państwo odpowiedzieliście, że niestety nie jesteście w stanie na chwilę obecną 
takiej pomocy udzielić. Zwracam się z prośbą o ponowne rozważenie tej prośby 
ze względu na to, że mam zgromadzone 16 000 zł i brakuje kwoty 5 600 zł w celu 
zakupu dodatkowego radiowozu. Niewątpliwie ta jednostka ułatwiła by 
dyslokację służby, większą liczbę skierowanych patrolów. Prośba moja do 
rozważenia. Dziękuję za zaproszenie na sesję. Jeśli macie Państwo pytania to 
proszę. Dziękuję, życzę owocnych obrad.  

Pan Przewodniczący Rady, - Dziękuję bardzo. Czy Państwo macie jakieś pytania 
w związku z tym co powiedział pan Komendant ?. Proszę bardzo.  

Pan radny Cukrowski, - Panie Komendancie chciałem zapytać czy wykorzystujecie 
monitoring, który jest na gminie do tego, żeby kogoś namierzyć ewentualnie 
ukarać ?. Czy nagranie z kamerki samochodowej jest podstawą do tego, żeby 
kogoś ukarać ?. I jeszcze pasy na drodze. 
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Pan Komendant Kopeć odpowiedział, - Jeśli chodzi o kwestię nagrania z 
monitoringu to jak najbardziej korzystamy. Bardzo często zwracam się tutaj do 
pana Wójta o udostępnienie, pan Wójt udostępnia nagranie. Jednak muszę 
powiedzieć, że jakość monitoringu jest niezbyt dobrej jakości. Niejednokrotnie 
mamy nagranego sprawcę, ale żeby rozpoznać po cechach to jest to bardzo 
utrudniony proces, ze względu na to, że jakość monitoringu jest słaba, a w porze 
nocnej praktycznie żadna. Tak to wygląda. Jeśli chodzi o nagranie z własnej 
prywatnej kamerki samochodowej to jeśli został zarejestrowany obraz to jak 
najbardziej. Stanowi to dowód w sprawie, ale musi pan być przesłuchany w 
charakterze świadka na okoliczność. My takie nagranie zabezpieczamy. Jeśli 
chodzi o pasy to jeśli to jest na drogach gminnych to Państwo decydujecie o 
organizacji ruchu. Jeśli to jest na drogach wojewódzkich bądź powiatowych to 
każde oznakowanie czy to pionowe czy poziome wymaga zatwierdzenia. Każdy 
znak musi być ujęty w tzw. planie organizacji gdzie taki plan jest zatwierdzany. 
Niejednokrotnie jeśli nie ma to taki plan się opracowuje i jest to proces dość tak 
jak pan Wójt powiedział , że nie można tego tak szybko przeprowadzić, tylko jest 
to proces dość dłuższy. Tak jak każdy inny projekt. To nie jest tak, że chcemy i 
stawiamy sobie znak, bo znak rodzi za sobą pewne konsekwencje prawne. A 
policja, żeby podejmować jakiekolwiek działania to musi opierać się na tym co 
jest prawomocne. Stosujemy środki przewidziane prawem, niejednokrotnie 
sprawcy mogą się nie godzić z naszą opinią, decyzją. Taka sytuacja później 
kierowana jest do sądu i sąd rozpatruje czy zachowane były wszystkie procedury 
procesowe, które obligowały danego obywatela do danego zachowania. Tam 
gdzie Państwo widzicie duże zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu ja zaopiniuję 
pozytywnie, tylko, że już to po stronie zarządcy drogi stoi. Mogę monitować do 
zarządcy drogi, że na odcinku takim i takim dochodzi do częstych zdarzeń z 
udziałem pieszych, czy do wypadków drogowych. Wtedy tak.  

Pan radny Rębacz, - Oznakowanie terenu zabudowanego. Chodzi mi o drogę 
Klimontów – Jurkowice – Staszów, miejscowość Nowa Wieś. Uważam, że tam 
teren zabudowany jest cały czas. Czy pan Komendant mógłby pozytywnie 
zaopiniować nam takie podanie do pana dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o 
oznakowanie tego terenu zabudowanego ?. Jadą tam setki, tysiące dziennie 
ciężarówek załadowanych z kamieniołomu. Nie ma poboczy, oświetlenia. 
Prędkość bardzo duża. To jest z góry cały czas. Wiadomo, że on nie musi gazu 
dodawać, bo tą masą leci. Tam jest straszne zagrożenie. Zginęły tam osoby. 
Dziękuję bardzo.  

Pan Komendant Kopeć odpowiedział, - Szanowni Państwo tak jak mówiłem na 
wstępie jak najbardziej tablice, znaki pionowe stwierdzające granice obszaru 
zabudowanego pan Wójt może wystąpić o przesunięcie takiej tablicy. Ja jak 
najbardziej zaopiniuję pozytywnie ze względów bezpieczeństwa. Odnośnie ruchu 
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ciężarowego to myślę, że tak jak pan Wójt wspominał, jest to proces trochę 
dłuższy, żeby prze kierunkować te pojazdy ciężarowe z tym kamieniem. Sytuację 
u Państwa na pewno rozwiązałaby obwodnica Klimontowa. Na pewno byłoby to 
rozwiązanie jedynie skuteczne. Jest to ciężki tabor, więc na pewno jest to 
uciążliwe i stwarza jakieś skutki uboczne, zagrożenie. Gdzie tabor ciężki na drodze  
jest zmieszany z taborem osobowym to duże ryzyko prawdopodobieństwa 
istnieje, że może dojść do nieszczęśliwego wypadku. Prawa fizyki są nieubłagalne. 
Wiecie Państwo, że zderzenie pojazdu osobowego z pojazdem ciężarowym, 
którego masa całkowita waży 42 tony a już nie mówiąc o tym, żeby ten pojazd 
poruszał się z jakimiś niedozwolonymi prędkościami, tylko zakładamy, że pojazd 
porusza się 60 km/h poza terenem zabudowanym, to proszę Państwa jest to 
pędzący wagon, z którym pojazd osobowy raczej nie ma szans. Skutki mogą być 
drastyczne. Jedyne rozwiązanie to obwodnica. Na pewno gminy nie stać będzie 
na sfinansowanie obwodnicy, bo to jest zadanie Dyrekcji Dróg Krajowych.  

Pani radna Hakamäki zapytała, - Ile gmin obsługuje Komisariat ?.  

Pan Komendant Kopeć odpowiedział,- Cztery gminy: Koprzywnica, Klimontów, 
Łoniów i Samborzec. Razem 30 000 mieszkańców.  

Pan radny Bargiel, - Gmina Klimontów ma dużo tych interwencji, bo 685 i chyba 
gmina Klimontów jest największa. Pracuję w rynku 15 godzin i chcę powiedzieć, 
że czujemy się naprawdę bardzo bezpieczni z relacji takiej, że nie ma tu jakiś 
rozboji, ale też z racji tego, że radiowozy są zawsze na każdy telefon. Praktycznie 
my przegłosowaliśmy, że z braku funduszy nie przyznaliśmy tych 5000 zł, ale m.in. 
na usprawiedliwienie, może to pan Przewodniczący potwierdzi, pan Wójt, że w 
tym czasie przyszła ta informacja o Komisariacie, że musimy wydać taką dużą 
kwotę pieniędzy. Pan Przewodniczący, pan Wójt na pewno na następnej sesji taką 
uchwałę podejmiemy, bo warto wydać 5 000 zł na bezpieczeństwo. To nie jest 
dużo, a my będziemy czuć się naprawdę bezpiecznie jak będziemy mieli 
dodatkowy samochód. W swoim imieniu i mieszkańców gminy dziękujemy, Wójt 
na pewno też podziękuje. Dziękuję bardzo.  

Pan Komendant Kopeć – W kwestii tego pisma co pan poruszył odnośnie 
odtworzenia Posterunku Policji. Powiem tak. Myśmy mieli z panem Wójtem 
spotkania, z Komendantem Wojewódzkim, z Komendantem Powiatowym w 
kwestii odtworzenia tego Posterunku. Tak jak rozmawialiśmy pan Wójt 
deklarował tutaj przekazanie tego budynku i ewentualnie pozyskanie środków. 
Później dofinansowania z Komendy Wojewódzkiej, bo mowa o wyposażeniu tego 
Posterunku w kwocie ok. 160 000 zł. Dlatego też takie pismo wpłynęło do 
Państwa informujące, że udział własny samorządów byłby w kwocie 400 000 zł. 
Odtworzyć sam budynek Posterunku to zmieniły się przepisy. Dawniej można 
było to przeprowadzić bardziej prosto i sprawniej, bo mogliśmy znaleźć gdzieś 
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lokal, dostosować łączność i już można było funkcjonować. W chwili obecnej 
niestety obowiązuje standaryzacja, która pochłania ogromne pieniądze i nie ma 
możliwości od tego odstąpienia. Taki budynek musi spełniać wszystkie wymogi 
sanitarne, kolorystykę, wyposażenie, wszelkie podjazdy dla niepełnosprawnych 
ze względu na to, że jest to też budynek użyteczności publicznej. W związku z 
powyższym dostosować całą infrastrukturę tego budynku to jest to na pewno 
duży koszt i będzie duży koszt. Mogę Państwu powiedzieć, że remontowany był 
Komisariat w Koprzywnicy. Koszt dostosowania tego budynku wyniósł 670 000 zł. 
Było to zadanie wykonane po najniższych kosztach.  

Pan radny Bargiel zapytał, - Kto finansował ?. 

Pan Komendant Kopeć – Panie radny było to finansowane z Komendy 
Wojewódzkiej z ministerstwa przekazywane. Te środki zapewnione były dużo 
wcześniej, gdy inwestycja przewidziana była do remontu. W tamtych czasach 
było to zaplanowane, gdzie nie było mowy o odtworzeniu Posterunku. Teraz jest 
sytuacja, że państwo pochyliło się jednak nad tym, żeby przywracać posterunki. 
Tak jak mówię jestem jak najbardziej za odtworzeniem tej jednostki, ona na 
pewno będzie w strukturze mojej Komisariatu Policji w Koprzywnicy, bo tak 
hierarchia policyjna mówi, że jednostka niższego rzędu musi podlegać pod 
jednostkę wyższego rzędu, a Komisariat jest jednostką wyższego rzędu niż 
Posterunek. Nie mniej jednak ja byłbym zadowolony gdyby ta jednostka tu 
powstała, bo na pewno ułatwiło by to funkcjonowanie, bo bym miał na bieżąco 
monitoring co się dzieje na gminie Klimontów. W ten sposób nie muszę kierować 
tu większych sił, bo ja, żeby zapewnić bezpieczeństwo, monitorowanie co się 
dzieje na terenie gminy, tak jak mówię kieruję większość patroli tutaj i w 
godzinach rannych i wieczornych. Jeśli Państwo podejmiecie uchwałę o 
przeznaczeniu środków to ja z tego miejsca serdecznie dziękuję i prosiłbym o 
informację, bo jeśli Państwo podejmiecie taką uchwałę o dofinansowaniu to ja 
jestem zobligowany natychmiast powiadomić Komendanta Wojewódzkiego ze 
względu na to, że we wrześniu będzie organizowany przetarg na zakup pojazdów. 
Wtedy jeśli będę miał zabezpieczoną kwotę to uwzględnią to przy przetargu. 
Dziękuję bardzo.  

Pani radna Hakamäki, - Panie Komendancie korzystam z obecności, ponieważ 
Nasze działania, tak jak wcześniej powiedziałam będą zmierzały do pozyskania 
funduszy z zewnątrz, min. z Ministerstwa Infrastruktury i Administracji. Prośba, 
że jeżeli przygotujemy pismo będziemy prosili o pisemną opinię jako załącznik do 
tego pisma, bo według Naszej opinii na pewno Ministerstwo posiada rezerwy na 
ten cel a tym bardziej chcąc realizować politykę rządu w terenie potrzebujemy 
wsparcia ogólnego.  

Pan Przewodniczący Rady, - Dziękuję bardzo. Bardzo fajnie, że niektórzy radni 
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wyręczają częściowo Wójta i to mnie cieszy, ale poproszę pana Wójta jeszcze o 
zabranie głosu. 

Pan Wójt Goździewski, - Szanowni Państwo w imieniu swoim, w imieniu 
wszystkich mieszkańców chciałem serdecznie podziękować panu Komendantowi 
za doskonałą współpracę, tak jak tu mówił o Jarmarkach. Te siły były naprawdę 
wzmożone. Było czuć tą obecność, że są z nami, patrzą na nas, że pilnują tego 
porządku. Wszyscy to odczuliśmy. Wielokrotnie przechodząc codziennie w 
Jarmarki zerkałem na jedną, na drugą stronę i gdzieś zawsze widziałem patrol czy 
Państwa z orzełkami. Chciałam jeszcze raz bardzo serdecznie podziękować za tę 
doskonałą współpracę, za te wszystkie dodatkowe wzmożone interwencje, bo 
było ich bardzo dużo, za tę cierpliwość jaką Państwo macie do Naszego regionu i 
może postaramy się wspólnie wygospodarować te parę złotych, żeby dołożyć 
Wam do tego sprzętu, żebyście tu o bezpieczeństwo jeszcze mocniej 
zabezpieczali. Dziękuję.  

Pan Komendant Kopeć – Również dziękuję panie Wójcie za bardzo dobrą 
współpracę. 

Pan Przewodniczący Rady, - Dziękuję bardzo. Jeżeli pan Komendant sobie życzy 
uczestniczyć dalej w Naszej sesji to bardzo proszę. Jeżeli nie to serdecznie 
dziękuję.  

Pan Komendant Kopeć – Dziękuję za poświęcony czas. Zrozumcie mnie muszę się 
udać do swoich obowiązków, bo mam do rozwiązania wiele sytuacji. Muszę się 
udać jeszcze do Prokuratury.  

 

Do punktu 7 porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady, - Wystosowaliśmy zaproszenie do Komendanta 
Gminnego Straży xxxxx xxxxx. Oczywiście nie wziął udziału jak widać na 
załączonym obrazku, przysłał pismo informujące, że nie będzie mógł wziąć 
udziału w sesji Rady Gminy z prezentacją zagadnień bezpieczeństwa pożarowego. 
Miałem nadzieję, że za siebie kogoś wyśle, nie wysłał nikogo, sam się nie zjawił i 
jest tak jak jest. Mamy Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, który nam 
przedstawi króciutko sprawozdanie a resztę dopowie nam pan Wójt, bo tak 
ustaliliśmy.  

Pan radny Mucha, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 
- Na terenie Gminy Klimontów funkcjonuje 12 jednostek OSP w sensie 
stowarzyszeń. W podziale bojowym mamy 5 jednostek , podmiotów gaśniczych z 
tego 3 są w Krajowym Systemie Ratowniczym. Wymienione OSP dysponują 3 
samochodami ciężkimi (Konary, Krobielice i Klimontów), 1 średnim (Klimontów) i 
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3 lekkimi (Zakrzów, Nawodzice i Klimontów).Wszystkie jednostki wyposażone są 
w podstawowy sprzęt gaśniczy. Ponadto jednostki z KSRG posiadają zestawy 
hydrauliczne do ratownictwa technicznego i zestawy ratownictwa medycznego. 
OSP Klimontów dysponuje nowoczesną łodzią, zakup kolejnej planowany jest do 
OSP Krobielice. Ponadto na terenie gminy są dostępne ubrania i sprzęt potrzebny 
do usuwania gniazd os i szerszeni. Co do zaopatrzenia wodnego ponad połowa 
gminy posiada sieć wodociągową wyposażona w hydranty, a w większości 
miejscowości są ujęcia wodne. Co do liczby wyjazdów nie mam danych, liczyłem 
na pana Komendanta, ale cały czas utrzymuje się tendencja spadkowa co do 
pożarów a wzrasta liczba wypadków i innych zagrożeń. Ponadto w lipcu 
zorganizowaliśmy zawody sportowo – pożarnicze, w których tylko wzięło 4 
jednostki, 3 wystawiło drużyny męskie, 1 kobieca i 3 drużyny młodzieżowe. 
Dziękuję.  

Pan Wójt Goździewski, - Szanowni Państwo jeśli chodzi o wyjazdy na terenie 
gminy Klimontów to od początku roku było 59 takich wyjazdów. W tym do 
pożarów było 27 i miejscowych zagrożeń (wypadki, udzielenie pomocy, 
szerszenie) było 30 i fałszywych alarmów było 2. OSP Klimontów wyjeżdżało 54 
wyjazdy w tym 50 na terenie gminy a 4 poza terenem gminy. OSP Konary miało 
7 wyjazdów, OSP Krobielice – 11 wyjazdów, OSP Zakrzów – 5 wyjazdów, OSP 
Nawodzice – 2 wyjazdy. W podsumowaniu wychodzi więcej, ponieważ do 
niektórych zdarzeń wyjeżdżało kilka jednostek. Te informacje pozyskaliśmy w 
dniu dzisiejszym ze stanowiska kierowania w Sandomierzu. Tak jak przedstawił 
tu pan radny odbyły się w tym roku gminne zawody pożarniczo – sportowe. 
Ważne jest, że mieliśmy te drużyny chłopięce i dziewczęce, bo to bardzo ważne, 
żeby rozwijać taką aktywność w tych młodych. I z tego co ja widzę wszystkie 
straże próbują angażować młodzież, dzieci, żeby w tych strażach aktywnie 
działały. Jeśli chodzi o wydatki gminy z działu bezpieczeństwo publiczne i 
ochrona przeciwpożarowa zgodnie z ustawą z dnia zgodnie z ustawą z dnia 24 
sierpnia 1991 r. o ochronie przeciwpożarowej ( tj. Dz. U. z 2016 r. poz. 191 ze 
zm.) realizowane są w gminie zadnia: opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – remizy, ubezpieczenia strażaków, opłaty za zezwolenia na 
kierowanie pojazdami pożarniczymi wydano – 7 259,00 zł, przeglądy sprzętu 
pożarniczego,  okresowa kontrola remiz, wywóz nieczystości płynnych, wyceny 
techniczne, szkolenia strażaków, kurs KKP, przeglądy gaśnic – agregatów 
prądotwórczych, legalizacja butli aparatów oddechowych wydano – 10 974,81 
zł, na badania lekarski strażaków wydano - 3 438,00 zł, na remonty garażu, 
gaśnic, awarii wody w remizie, remonty silników w samochodach pożarniczych 
oraz remonty sprzętu pożarniczego wydano -10 139,49 zł, opłaty za pobór 
energii elektrycznej, za  pobór wody, za pobór gazu we wszystkich remizo – 
świetlicach OSP wydano – 28 395,55 zł, zakup paliwa do samochodów 
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pożarniczych, do sprzętu pożarniczego, realizacja Funduszu Sołeckiego w 
remizach OSP, zakup mundurów, serwis sprzętu hydraulicznego wydano – 
24 848,48 zł, umowy zlecenie kierowców OSP wraz ze składkami ZUS wydano – 
14 075,53 zł, ekwiwalent pieniężny za udział w akcji ratowniczo – gaśniczej i 
szkoleniach wydano – 10 491,45 zł, usługi telekomunikacyjne - OSP Klimontów 
wydano – 344,40 zł. Następujące dotacje, które są w trakcie realizacji. OSP 
Zakrzów na zadanie „Przygotowanie jednostek ochotniczych straży pożarnych 
do działań ratowniczo – gaśniczych”. Realizujemy dopłatę 10 % z gminy w 
kwocie 668,60 zł. Jest to dotacja Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Całkowity koszt zadania 7 354,60 zł, pozyskane środki z Ministerstwa 6 686,00 
zł, a dotacja z gminy to 10%. OSP Nawodzice: Zakup mundurów dla straży OSP 
Nawodzice – kwota 645,00 zł jako dopłata. Zakupy są w Biurze Zarządu 
Wojewódzkiego w Kielcach z dofinansowaniem. Całkowity koszt 1 480,00 zł, 
pozyskane środki z Zarządu 835,00 zł. OSP Szymanowice Dolne: Zakup 
mundurów dla straży OSP Szymanowice Dolne – kwota dopłaty 750,00. Zakupy 
są realizowane w Biurze Zarządu Wojewódzkiego w Kielcach z 
dofinansowaniem. Całkowity koszt 1 220,00 zł, pozyskane 470,00 zł. OSP 
Klimontów: Dofinansowanie do remontu posadzki w garażach OSP Klimontów – 
kwota dopłaty z gminy 5 000,00 zł, dotacja Krajowego Systemu Ratowniczo – 
Gaśniczego. Całkowity koszt zadania 20 000,00 zł, pozyskane środki 15 000,00 
zł. OSP Krobielice: Dofinansowanie remontu strażnicy oraz zakup sprzętu i 
umundurowania strażackiego dla jednostki OSP Krobielice - kwota dopłaty z 
gminy 5 100,00 zł. Dotacja Krajowego Systemu Ratowniczo – Gaśniczego. 
Całkowity koszt zadania 51 500,00 zł, pozyskane środki 46 400,00 zł. Wydaje mi 
się, że na przyszłość w tej chwili planowalibyśmy jeszcze pozyskanie z takich 
środków z taboru, które przekazują nam Pogotowie Ratunkowe i Policja. I tam 
ten samochód poszedłby do Pokrzywianki, bo w tej chwili nie mają oni żadnego 
samochodu i do Byszowa. To zapotrzebowanie wysłaliśmy i do jednostki Policji 
w Kielcach i również do Marszałka jeśli chodzi o tabor Pogotowia Ratunkowego. 
I mamy obiecane, że jeszcze w tym roku dostaniemy karetkę i pójdzie ona do 
Pokrzywianki. Jeśli chodzi o tabor z Policji to już wcześniej rok temu wysłaliśmy 
takie zapotrzebowanie do Policji. Nie było to możliwe, bo było zablokowane to, 
nie było rozporządzeń, ale na obecną chwilę coś się tam ruszyło i mam nadzieję, 
że kolejne auta będą rozdysponowane i mam nadzieję, że uda mi się kilka tych 
aut ściągnąć do Naszej gminy. Składaliśmy jeszcze oczywiście do Marszałka. Na 
dzień dzisiejszy mogę tak powiedzieć, że każda jednostka OSP, która zgłasza 
jakieś zapotrzebowania do gminy staram się w jakiś sposób pomóc. Zawsze 
mogą liczyć na wsparcie moje, bo wiem jak bardzo jest ważne bezpieczeństwo 
na terenie gminy. Nie spotkałem się z jakimiś negatywnymi relacjami. Myślę, że 
ta współpraca układa się dobrze. Nie ma dzisiaj ani Komendanta, ani Prezesa. 
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Komendant informowany był dużo, dużo wcześniej. Przysłał wczoraj wiadomość, 
że nie może uczestniczyć w sesji. Przykro mi, bo na pewno byście mieli do niego 
pytania. Mógłby odpowiedzieć na różne spostrzeżenia.  

Pan Przewodniczący Rady, - Na pewno stan techniczny poszczególnych 
jednostek mówi bardzo wiele o stanie bezpieczeństwa i my w zasadzie 
usłyszeliśmy tylko to co posiadają poszczególne jednostki i co im dajemy. Czyli 
widać z tego, że Wójt jest otwarty sercem do nich a nie widzę tego z przeciwnej 
strony, bo jeżeli jest wysyłane zaproszenie do Komendanta i nie może przyjść, 
bo ja to rozumiem, to powinien w zastępstwie wysłać kogoś, bo tu jest punkt 
„stan ochrony przeciwpożarowej” a nie techniczne zabezpieczenie 
poszczególnych jednostek. I oni powinni tu być czy ktoś z nich. Są pewnie 
zastępcy. To co powiedział pan Wójt , że on całym sercem dla nich a oni nie 
bardzo coś dla nas. Dziękuję Wójtowi.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan radny Mucha, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i 

Kultury przedstawił sprawozdanie z funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury 
w Klimontowie.  

Sprawozdanie to jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą zapytania odnośnie 
przedstawionego sprawozdania . Pytań nie wniesiono, poddał sprawozdanie 
pod głosowanie. Za: 15.  

Sprawozdanie zostało jednogłośnie przyjęte. 

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady, - Posiedzenia Komisji się odbyły. W tych 
posiedzeniach uczestniczyła pani Skarbnik. Proszę o opinię.  

Opinie stałych Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 
opiniuje zmiany w budżecie gminy i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Klimontów. 

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje zmiany w budżecie gminy i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Klimontów. 
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Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury jest za 
przyjęciem obu uchwał. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje obie uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLI/292/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. została 
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLI/293/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Klimontów na lata 2017 - 2031 została podjęta i jest załącznikiem do 
niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały 

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury również 
pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLI/294/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jerzego 

Ossolińskiego w Klimontowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. 
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Jerzego Ossolińskiego w Klimontowie została podjęta i stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady, - Proszę o opinię Komisję Rolnictwa, która najbardziej 
zna sprawę.  

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolnictwa była na miejscu i zaopiniowała, żeby 
Ci Państwo mieli dostęp dwa razy w roku dojazdu z opałem w popołudniowych 
godzinach.  

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, – Chodzi o tego mieszkańca, który mieszka 
za dawnym internatem. On ma bramę wjazdową, ale niektórym pojazdem nie 
może tam przejechać jak chce coś wwieźć na swoje podwórko. Stąd wystąpił z 
pismem o wyrażenie zgody na przejazd z drugiej strony od strony szkoły. I stąd 
Komisja Rolnictwa była tam i cos twierdza proszę powiedzieć jeszcze raz.  

Pani radna Krasowska, - Pozytywnie.  

Pan Przewodniczący Rady - Czyli może tam przejechać w godzinach 
popołudniowych.  

Odczytał tytuł uchwały i poddał pod głosowanie.  

Za: 14, przeciwko: 1, głosów wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLI/295/17 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady – Przeciwny jest pan Marek Bargiel. Nie bardzo 
rozumiem dlaczego, może zamiaruje coś tam kupić po sąsiedzku.  

Pan radny Bargiel, - Nie zabrała w tej sprawie głosu pani dyrektor. Wiem, że to 
jest gminy, ale tam jest szkoła. Nie bardzo rozumiem co to znaczy dwa razy do 
roku, bo tu wczoraj słyszałem, że najpierw opał, węgiel, ale też jakieś materiały 
budowlane, jakiś sprzęt budowlany. Nieraz w telewizji w interwencjach słyszy się, 
że najpierw jest służebność, a potem chcemy drogę, chcemy itd. My pierwszy 
krok zrobiliśmy w tą stronę, żeby później ktoś domagał się takich czy innych 
rzeczy. Mnie do końca się to nie podoba taka droga dojazdowa. Ten pan kupił tę 
posesję, ma wjazd od strony ul. Osieckiej i powinien z tamtego korzystać.  

Pan radny Borycki, - Tam jest droga do domu nauczyciela i działka łączy się z 
drogą. To nie jest tak, że on chce nową drogę, tylko przez tę drogę do domu 
nauczyciela chce dojechać na swoją działkę. Będzie drzewo wiózł, węgiel i w razie 
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remontu domu w godzinach popołudniowych. Byliśmy na miejscu i sprawa jest 
wyjaśniona.  

Pan Przewodniczący Rady – To jest sprawa czysto ludzka. Trzeba również to wziąć 
pod uwagę.  

Pan xxxxx, - Pan Bargiel ma rację. Nie wiecie co się tam dzieje.  

Pani radna Hakamäki, - Nic się nie dzieje.  

Pan radny Ciach, - Jak znam bardzo dobrze teren panie Wójcie xxxx ... 

Pan xxxx, - Ja lepiej. 

Pan radny Ciach, - Jak pan sprzedawał mieszkania czy tam ktoś inny … 

Pan xxxx, - Ja nie sprzedawałem mieszkań. 

Pan radny Ciach, - Jak sprzedawane były mieszkania do domu nauczyciela i mają 
zabezpieczony dojazd przez plac szkolny to nie trzeba mówić, że dla jednego 
mieszkańca mamy stawać okoniem i nie dać mu możliwości dojazdu. Jak by się 
pan czuł jakbyśmy panu odmówili w tej chwili. No jak ?. Jak człowiek prosi o 
dojazd to jak mu go nie dać.  

Pan Przewodniczący Rady, - To co pan powiedział osobiście bardzo mi się 
podoba. 

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady, - Niektórzy by myśleli, że skarga jest taka, że już 
wieszają Wójta. To nie tak. Proszę o wyjaśnienie sprawy Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej, bo na ostatniej sesji zleciliśmy Komisji Rewizyjnej zbadanie 
sprawy.  

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna w dniu 28 sierpnia 2017 r. rozpatrzyła 
skargę jaka wpłynęła na działalność Wójta Gminy Klimontów. Przedmiotem 
kontroli było badanie zasadności zarzutów podniesionych w skardze pana xxxxx 
xxxxx na działalność Wójta Gminy w zakresie dotyczącym niedostosowania 
oficjalnej strony www do wymogów rozporządzenia. Wykorzystane dowody: 
skarga pana Szulca, rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 12 kwietnia 2012 r. w 
sprawie Krajowych Ram Interoperacyjności, minimalnych wymagań dla rejestrów 
publicznych i wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimalnych 
wymagań dla systemów teleinformatycznych, wyjaśnienia pana xxxxxx, 
informatyka w Urzędzie Gminy. Komisja stwierdziła, co następuje: W dniu 24 lipca 
2017 r. wpłynęła do Rady Gminy w Klimontowie skarga datowana 17 lipca 2017 
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r. złożona przez Pana xxxx xxxxx na działalność Wójta Gminy Klimontów w 
przedmiocie niedostosowania oficjalnej strony www do wymogów 
rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 12 kwietnia 2012 r. w sprawie Krajowych 
Ram Interoperacyjności, minimalnych wymagań dla rejestrów publicznych i 
wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimalnych wymagań dla 
systemów teleinformatycznych. Zgodnie z treścią art. 229 pkt. 3 ustawy z dnia 4 
czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (tj. Dz. U. z 2017 r., poz. 
1257),  jeżeli przepisy szczególne nie określają innych organów właściwych do 
rozpatrywania skarg, organem właściwym do rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy jest Rada Gminy. W dniu 4 sierpnia 2017 r. Rada zdecydowała o 
przekazaniu skargi do Komisji Rewizyjnej celem zbadania zasadności 
podniesionych w niej zarzutów i przygotowania stanowiska dla Rady Gminy. 
Komisja ustaliła co następuje: Na dzień złożenia skargi strona www gminy 
Klimontów nie spełniała wymogów w/w rozporządzenia w zakresie ułatwienia 
korzystania z niej przez osoby niepełnosprawne (brak kontrastu, brak możliwości 
zmiany wielkości czcionki), ale Wójt Gminy podjął działania mające na celu 
uzupełnienie tych braków znacznie wcześniej jeszcze przed wpłynięciem skargi. 
Ustalono, że w dniu 3 lipca 2017 r. Wójt Gminy zawarł umowę na wykonanie 
strony www gminy Klimontów spełniającej wymagania WCAG 2.0.  W myśl 
zapisów zawartej umowy do 31 sierpnia 2017 r. Wójt Gminy ma obowiązek 
zatwierdzić projekt graficzny strony, a wykonawca ma 30 dni na wykonanie 
strony docelowej po zatwierdzeniu projektu graficznego. Wniosek Komisji 
Rewizyjnej: W świetle wyżej przytoczonej argumentacji Komisja Rewizyjna wnosi 
do Rady Gminy o uznanie skargi za bezzasadną. 

Pan Przewodniczący Rady – Czy są pytania odnośnie tej skargi ?. Nie widzę.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał tytuł uchwały. 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy przychyla się 
do wniosku Komisji Rewizyjnej.  

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego również 
przychyla się do wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury również 
przychyla się do wniosku Komisji Rewizyjnej.  

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna przychyla się do wniosku Komisji 
Rewizyjnej.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLI/296/17 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Klimontów została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady:  

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w okręgach wyborczych.  

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w okręgach wyborczych.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 
opiniuje zmiany w okręgach wyborczych i zmiany w obwodach głosowania. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje zmiany w okręgach 
wyborczych i zmiany w obwodach głosowania. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLI/297/17 zmieniająca uchwałę Nr XX/177/12 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 25 października 2012 r. w sprawie podziału Gminy 

Klimontów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym została podjęta i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w obwodach głosowania.  

Pani radna Krasowska, - Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w obwodach głosowania.  

Pan radny Mucha, - Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury pozytywnie 
opiniuje zmiany w obwodach głosowania. 

Pan radny Orłowski, - Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje zmiany w 
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obwodach głosowania. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 15, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XLI/298/17 zmieniająca uchwałę Nr XXI/193/12 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie podziału Gminy Klimontów 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych została podjęta i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 16 porządku obrad 

Wnioski i zapytania wnieśli jak niżej: 

Pani Siudak, sołtys Nawodzic, - Dzień dobry witam wszystkich. Mam taką gorącą 

prośbę do pana Wójta i zapytanie zarazem. Byłam kilkakrotnie u Wójta Przytuły 

odnośnie poszerzenia wąwozu w Nawodzicach w kierunku Zamościa, który ze 

względów bezpieczeństwa stwarza zagrożenie jechania drogowym sprzętem. 

Ciągnik po prostu staje tam dęba i koła nie mieszczą się, bo z jednej strony i z 

drugiej strony jest skarpa. Po ostatnim ulewnym deszczu pan Ciach ta m równał 

drogę w kierunku Wólki i poprosiłam go, żeby zobaczył teren to może stwierdzić 

jak to tam wygląda, bo było obiecane, że będzie zrobione przed Jarmarkami a nie 

jest. Mam zgłoszenie od mieszkańców Żyznowa. Bardzo proszą o przepust na 

drodze gminnej koło pana xxxx xxxxx, gdyż tam jest takie zagłębienie, bardzo 

zamula i jest niebezpieczne, bo tam jeździ i bus po dzieci do szkoły. Poza tym są 

konary drzew nad drogą, nawet utrudniony jest przejazd wyższym sprzętem typu 

kombajn zbożowy czy śmieciarka. Bardzo był prosiła też o zgłoszenie drogi jako 

klęskowej drogi w kierunku Wólki Gieraszowskiej. Dziękuję bardzo. 

Pani Paluch, sołtys Górek, - Do pana Wójta mam pytanie. Chciałam uzyskać 

informację na temat rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 758, bo nas mieszkańców 

Górek bardzo nas to nurtuje. Chciałam powiedzieć, że niektórzy których dotyczy 

to bezpośrednio zabranie części gruntów denerwuje, ale uważam, że są wyższe 

racje społeczne, ponieważ nie możemy dostać się do Klimontowa rowerami, co 

ja bardzo lubię jeździć rowerem i nie tylko ja. Chciałam się dowiedzieć czy 

odwodnienie drogi tej koło świetlicy w kierunku górnym, tzn. w stronę 

mieszkańców xxxxxx, xxxxx – czy to będzie wtedy budowane jak będzie 

rozbudowa drogi nr 758. Chciałam podziękować panu Wójtowi za przysłanie 

równiarki, droga do łąk została bardzo ładnie wyrównana i jeszcze prosiłabym, 
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żeby działki Urzędu Gminy, które są za świetlicą były w miarę koszone w 

odpowiednich terminach. Druga sprawa – doszło do mnie, że to pan Wójt jest 

niezadowolony, że Górki kupiły kosę i że mają kosić. To na pewno jest 

pomówienie. Następna sprawa – my kosę wykorzystujemy do koszenia działki 

wokół świetlicy, ponieważ jest to teren nierówny i jak sądzę pan Wójt widzi, że 

to jest w miarę zawsze wykoszone. Tyle, dziękuję bardzo.  

Pan Przewodniczący Rady, - Nie wyście kupili, tylko gmina.  

Pani sołtys Paluch, - Z funduszu sołeckiego.  

Pani xxxxxxx, - Panie Przewodniczący, panie Wójcie, szanowna Rado, szanowni 

Państwo. Będę ciągle mówić o obwodnicy dopóki jej nie będzie. Jak słyszymy pan 

Komendant również dzisiaj zabrał głos i wszyscy Państwo słyszeliśmy tu 

zgromadzeni na tej sali, że obwodnica jest potrzebna ze względu na 

bezpieczeństwo. Ja to popieram i myślę, że finał bliski. Ukazało się obwieszczenie 

21 sierpnia 2017 r. na stronie internetowej Urzędu Gminy i dotyczy ono 

procedury udziału społeczeństwa w ramach postępowania w sprawie wydania 

decyzji środowiskowej dla planowanego przedsięwzięcia polegającego na 

rozbudowie drogi wojewódzkiej 758 w granicach gminy Klimontów wraz z 

budową obwodnicy Klimontowa. Udałam się, ponieważ chciałam sprawdzić w 

dokumentach o co to chodzi i zorientowałam się, przeczytałam, że m.in. bo to 

właśnie chodzi o społeczeństwo i udział w tym przedsięwzięciu jeśli chodzi o 

ochronę środowiska. W związku z tym, że procedury wszczyna się przy organie 

według suplementu nr 1 i suplementu nr 2 o oddziaływaniu przedsięwzięcia na 

środowisko dla zadania: rozbudowa drogi wojewódzkiej w ramach gminy 

Klimontów wraz z budową obwodnicy. Głównie chciałam się dowiedzieć jakie są 

wyniki badań dla osób, które skarżą się na różne dziwne moim zdaniem 

pretensje. Czyli to są osoby skarżące, które piszą co sobie pomyślą, a pomyślą 

sobie różne rzeczy. Myślę tak, że te skargi są rozpatrywane na zasadzie 

zaangażowania wielu osób, wielu ludzi, wiele przedsięwzięć m.in. miary, 

wymiary itd. I tak myślę, że to wszystko ponosi koszt Urząd Gminy w Klimontowie 

za te przeróżne wymyślone historie, które trzeba zbadać, trzeba sprawdzić, 

trzeba odpowiedzieć tym skarżącym. Myślę, że zanim napiszę gdzieś pismo, to 

pomyśleć czy ono będzie miało sens. Dlatego osobiście nie zgadzam się, żeby 

zatrudniać batalion osób, badania wykonywać. Jest to obciążenie finansowe dla 

Urzędu Gminy a to obciążenie to wszystkich mieszkańców gminy pieniądze. 

Okazuje się, że wszystkie odpowiedzi dla osób skarżących są absolutnie 

bezzasadne. Firma Lispus wykonała dogłębne badania i odpowiedź jest 

negatywna, czyli ta droga nie wnosi żadnych problemów dla osób skarżących. I 
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teraz tak sobie myślę co Ci ludzie jeszcze wymyślą, jak ta inwestycja będzie 

wpływać na co ?. W związku z tym mam podejrzenie, że może kolor mleka, 

jeszcze można to napisać, czy zawartość tłuszczu w mleku. W związku z tym 

myślę, że czas zakończyć te pisania, ponieważ one wywołują i chaos, i 

zamieszanie, i przedłużanie całej procedury i wreszcie zacząć już dosłownie tę 

obwodnicę. Usłyszałam dzisiaj pan Komendant mówi o przywróceniu jednostki 

Posterunku Policji w Klimontowie. Nie byłoby tego dziś gdyby przesunięcia, 

likwidacji tego Posterunku Policji w Klimontowie. Czy rzeczywiście wtedy nie było 

rzeczy, które by się działy a policja nie musiała brać w tym udziału, czy inne 

powody ?. Tego nie wiem, ale budynek, który zajmowali łatwiej było 

wyremontować wówczas te parę lat wstecz, niż dzisiaj zaczynać wydaje mi się, 

że prawie od zera. Dziękuję.  

Pan Przewodniczący Rady, - To co koleżanka powiedziała prawdziwe jest 

faktycznie , z tymi odwoływaniami to jest katastrofa i przedłuża sprawę, ale 

gdyby oni tu byli i im to przedstawić to by coś to dotarło do nich, a tak to to czy 

dotrze ?. Chyba, że im powtórzą.  

Pani xxxxxxxx, - Panie Przewodniczący dotrze, dotrze.  

Pan xxxxxx, - Panie Przewodniczący, szanowna Rado, szanowni Państwo. Myślę, 

że zmieszczę się w tych sprawach, które dotyczą mnie, ale zacznę może od tego 

co pani powiedziała na koniec. To było odgórnie, myśmy robili cuda jako Rada, ja 

jako Wójt. Byliśmy u Komendanta Wojewódzkiego, Wszystko robiliśmy, żeby ten 

Posterunek utrzymać. Niestety proszę Państwa nie dało się tego utrzymać, a 

wręcz przeciwnie darli nawet jeszcze kable, które potem pojechałem do pana 

Komendanta i wręcz się zbuntowałem, że to jest nasze mienie, bo myśmy to 

dokładali i zastopowali. Dzięki temu jest jeszcze energia w tym właśnie budynku. 

Taka była kolej tego rzeczy. Szkoda, że panie Wójcie nic pan nie powiedział na 

temat szkół. Myślę, że należałoby zwrócić uwagę, że był konkurs na dyrektora 

szkoły. Szkoda, że tego nie mówimy. Nie ma akurat pani dyrektor Czajkowskiej, 

ale proszę złożyć pani Kierownik na jej ręce życzenia, niech sprawuje się jak 

najwięcej w tych latach ciężkich pracy, bo to jest naprawdę ciężki kawałek chleba 

i myślę, że najbardziej odpowiednia osoba, która może na dzień dzisiejszy to 

stanowisko piastować. Zacznę od pana Przewodniczącego jeżeli można. 

Dostałem od pana protokół z ostatniej sesji tej głównej. Proszę pana tam brakuje 

dużo informacji. Chyba się zwrócę do pana , żeby pan mi te informacje udostępnił 

, bo dziwne to, że była wtedy rozmowa na przykład budynku w Olbierzowicach, 

zabierał głos wtedy pan Marek Bargiel, oczywiście dziękuję, że pan zajmuje się ta 

sprawą, pan Orłowski Robert – również nie ma wypowiedzi. Dziwię się bardzo, 
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że tych wypowiedzi nie ma, a myślę, że to był bardzo ważny punkt, że tak się 

stało, że akurat ten budynek nie został sprzedany. To jest proszę Państwa historia 

z tą sprzedażą, nie będę tego poruszał, ale myślę, że kiedyś to wyjdzie na jaw. 

Sprawa bezpieczeństwa – pamiętacie Państwo była tu informacja z prośbą do 

Rady o przekazanie kwoty 5000 zł. Wiemy, dzisiaj dowiedzieliśmy się od samego 

pana Komendanta, jak dużą rolę muszą spełniać policjanci, jak duże 

zaangażowanie, żeby zabezpieczyć tak dużą gminę jak jest gmina Klimontów. 

Tych interwencji co pan Komendant mówił ponad 600, proszę Państwa uważam, 

że te 5000 zł powinno się znaleźć i wtedy problem byłby rozwiązany. Myślę, że 

Rada stanie na wysokości zadania i na najbliższej sesji te pieniądze się znajdą o 

co również ja jako mieszkaniec proszę, dlatego że miałem też taki incydent, że 

już światło było zgaszone, oblano mi, że tak powiem kupami ogrodzenie i 

prowadziła policja dochodzenie. W związku z tym, że gmina wyłącza światła na 

dzień dzisiejszy już o godz. 11 – tej, nie wiem w ramach bezpieczeństwa na 

pewno, z kamer, które były na jednej aptece, na drugiej aptece nie można było 

ustalić kto to był. Była figura, było wszystko, ale nie ustalono kto to był i sprawa 

została umorzona. Najlepszym bezpieczeństwem to jest pies, który jeszcze raz 

jeśli do tego dojdzie to nie ręczę, że będzie siedział na łańcuchu. Sprawa 

kąpieliska – panie Wójcie mówi pan, że w ramach bezpieczeństwa woda została 

spuszczona i że nie było ratowników. No to nie wiem co to jest prawdą czy nie 

było ratowników, środków finansowych czy raczej w ramach bezpieczeństwa ?. 

Chciałem zapytać o sprawę budowy remizy w Zakrzowie. Na jakim jest etapie ?. 

Ta sprawa już była w zasięgu ręki, już była podpisana umowa, nie wiem dlaczego 

zostało to wszystko wycofane. Tam naprawdę były środki spore, duże, jeszcze na 

doposażenie różnych sytuacji że tak powiem, które by mogły służyć gminie 

Klimontów. Będziemy bacznie obserwować skąd teraz weźmie Zakrzów na udział 

własny. Taka sama sytuacja była jeżeli pan Cukrowski złożył wniosek do wymiany 

okien w Nasławicach. Wiem, że musiał wziąć kredyt, żeby zabezpieczyć te środki 

finansowe i potem miał problemy jak je odzyskać. Będziemy bacznie 

obserwować co z tym tematem dalej będzie robione. Jeżeli gmina da darowiznę, 

to myślę, że Urząd Skarbowy upomni się o podatek od tej darowizny. Sprawa 

drogi dojazdowej do szkoły. Proszę Państwa szkoda, że tak mało debaty było na 

ten temat. Ja troszkę wiem więcej panie radny Ciach i szkoda, że tak pan się tu 

unosi i mówi, że ja sprzedałem jakieś tam mieszkania. Ja żadnych mieszkań nie 

sprzedawałem, a jeżeli były sprzedawane te mieszkania każdy ma prawo dojścia 

do tej posesji drogą , która jest wyznaczona. Między drogą, którą można 

dochodzić a posesją tego pana, który się zwracał stoją kosze na śmieci, jest taki 

wybudowany, że można sobie schować taczki itd. Dalej stoi następny garaż, nie 
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wiem czyj to jest, bo nie chcę na ten temat za dużo mówić. Proszę Państwa jak ja 

byłem wtedy wójtem była kiedyś taka sytuacja, że ten pan jak się okazuje jeździ 

w Zarządzie Dróg Powiatowych tym takim dużym ciągnikiem. I tutaj dzieci sobie 

biegają, bo tam jest zrobiony plac zabaw, a ten człowiek skończył wcześniej pracę 

i sobie wjeżdża tym wielkim ciągnikiem na ten plac i myślę co on będzie robił, a 

on skręca w prawo, bo sam sobie samowolnie wstawił bramę wjazdową na tę 

posesję. Mówię proszę pana bardzo pana przepraszam, ale ta kłódka, która tam 

jest zrobiona to co ma pan na to zgodę ?. Niech pan pokaże, bo to jest mienie 

gminne i jeśli ma pan zezwolenie wjazdu obojętnie czy przez mnie czy przez 

Wójta, który wtedy był proszę pokazać, że ma pan prawo wjazdu na tę posesję. 

On się zaczął rzucać, ja powiedziałem wtedy do kogoś ze szkoły, nie pamiętam 

dokładnie, dlaczego on nie może tamtędy wjechać. Proszę Państwa wtedy ja się 

spotkałem z panem dyrektorem Martyniukiem i zapytałem czy ten pan ma w 

ogóle zgodę na garażowanie w tamtym miejscu. Proszę Państwa on tam wjeżdżał 

dzień w dzień takim ciągnikiem. To nie chodziło o wjazd dwa razy do roku z jakimś 

tam opałem. Powiedziałem, że dopóki ja tu będę Wójtem jeżeli pan nie uzyska 

zgody od Rady Gminy i nie wystąpi z pismem to pan nie ma prawa tędy wjeżdżać. 

Mają tylko prawo wchodzić i wjeżdżać użytkownicy bloku przy ul. Szkolnej. Tak 

jest w akcie notarialnym. Także panie Andrzeju pan nie wie pewnych spraw i 

proszę było to wziąć pod uwagę. Dziękuję panu Markowi Barglowi, bo na pewno 

tam się kreci i widzi, że tam jest zagrożenie proszę Państwa. Jeżeli Rada 

podejmuje na przykład, że ten człowiek musi wjeżdżać dwa razy do roku to panie 

Przewodniczący uważam, że powinno być tam gdzieś wpisane, że jak będzie 

chciał wjechać to żeby powiadomić nawet dyrektora szkoły, że w dniu takim i 

takim chce wjechać, żeby zadbano o większe bezpieczeństwo dla dzieci i 

młodzieży, bo to cały czas jest to zagrożenie proszę Państwa. Dlaczego proszę 

Państwa ja ogrodziłem ten plac ?. Bo wiedziałem …. . Teraz się problem rozwiązał, 

dlatego, że przedtem zrobili sobie przechód z ulicy Żeromskiego, szli sobie przez 

plac szkolny, tam się różne cuda działy. Dziś tam cuda się nie dzieją, nie ma policji 

, nie wjeżdżają, nie niszczą, nie rysują, nie brudzą itd. Szkoda, że pan 

Przewodniczący powiedział, że nie ma Komendanta. Z tego co ja słyszałem to 

zmieniono mu godziny pracy, bo przedtem miał 12 godzin robił, 24 godzin wolne, 

a teraz ma pracę na 5 dni w tygodniu. Może dlatego w tej sytuacji nie mógł się tu 

zjawić. A jeżeli chodzi o Zastępcę czy pana Prezesa to proszę Państwa to jest OSP 

Klimontów, to są funkcje społeczne. Każdy ma prawo swoim czasem dysponować 

i nikt mu za to nie płaci, nikt mu za to honorów nie da. Na koniec powiem tak - 

cieszy mnie panie Wójcie, że w końcu ten ekwiwalent dla tych strażaków myślę, 

że o połowę spadł, a to dzięki temu proszę pana, że dzisiaj Komendantem jest 
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nie ten, który był tylko pan xxxxxxx, który nie wyjeżdżają że tak powiem na 

próżno, nie ma jakiś tam fikcyjnych akcji, które były do tej pory i nie ma 

wpisywanych fikcyjnych strażaków, których nie było przy akcji a biorą pieniądze. 

Dziękuję serdecznie.  

Pani xxxxxxxx, - Ja słyszę co pan powiedział i jest nagrane.  

Pan xxxxx, - Tak jest. Proszę te wszystkie nagrania, nagrywać i skrupulatnie pisać, 

bo ja też chciałbym z niektórych spraw skorzystać a nie mogę. Ja się nie boję 

proszę panią o pewne sprawy, bo na pewno … Panie Przewodniczący oficjalnie 

mówię tutaj co powiedziałem na ostatniej sesji. Zapytałem czy były robione, był 

remanent, inwentaryzacja w straży OSP w Klimontowie. Nic na ten temat w 

dalszym ciągu się nie robi, mimo to, że była jakaś tam inwentaryzacja przez Urząd 

Gminy w Klimontowie. Chciałem zapytać Przewodniczącego Komisji, który tam 

był czy samochód strażacki jeden, czy drugi miał pięć kół czy cztery ?. Proszę 

Państwa wszystko można napisać. Każdy samochód na wyposażeniu ma koło 

zapasowe, ma inny sprzęt również, który ma numery. Dziwne potem, że nie ma 

zrobionych przeglądów na odpowiedni sprzęt hydrauliczny. Dlatego panie 

Przewodniczący jak można było robić na sprzęt hydrauliczny, na coś przeglądy 

jak tego w ogóle nie było. Dziękuję bardzo.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, - Szanowni Państwo postaram się 

odpowiedzieć na wnioski. Pani sołtys z Nawodzic i wąwóz w kierunku Zamościa. 

Byliśmy w tym wąwozie. Szanowni Państwo tak jak powiedziałem środków 

dużych finansowych nie mamy. Możemy tam jeszcze podjechać. Ale na obecną 

chwilę po prostu możemy to porównać, ale na większe roboty remontowe nie 

mamy środków. Sytuacja jest taka, że jeśli zruszymy te boki to potem może się 

nam cały czas obsuwać. Pani sołtys dysponuje pani funduszem sołeckim, w gestii 

pani jest tak przemyśleć go lub potem robić zmiany, żebyście wy takie 

bezpośrednie pieniążki na to zabezpieczali. Nie kupować czegoś tam do remizy 

czy innych tam różnych rzeczy tylko po prostu przekładać na te bieżące środki. 

Widzicie dokładnie ile pieniędzy idzie na sołectwo. Nie będę wyliczał co jest po 

kolei robione. Możemy po prostu ten wąwóz, jeśli będzie zniszczony, do klęsk i 

próbować wtedy coś pozyskać na ten wąwóz. 

Pani Siudak, sołtys Nawodzic, - Ale pan xxxxx xxxxx powiedział, że nie da rady 

dlatego, że wartość inwestycji jest za niska.  

Pan Wójt Goździewski, - Może do tego jakieś umocnienia zrobić, żeby 

minimalnie załapać się w minimalnej kwocie. Było coś tam usypywane. Proszę 

sobie środki sołeckie zabezpieczyć i będziemy to robić. Na obecną chwilę coś tam 
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podwiozę, ale tak żebyśmy wchodzili z pracami budowalnymi tam i robili 

inwestycje to skąd wziąć pieniądze na to. Co możemy to po kolei zgłaszamy i 

gdzieś się te wąwozy wybuduje. Tak jak pani mówi wszystko jest możliwe tylko 

skąd środki. Nie widzę na chwilę obecną takiego rozwiązania, że my wchodzimy 

tam ze sprzętem ciężkim i robimy w tym wąwozie poszerzenie jakieś.  

Pan radny Ciach - Tam trzeba boki oberwać, ściągnąć ziemię lekko na dół i wyjazd 

mamy, bo tam się już ciągnik nie mieści. Byłem tam na tej drodze któregoś dnia 

i oglądałem. 

Pani Siudak, sołtys Nawodzic, - Nie ma możliwości dojazdu kombajnem, nie ma 

możliwości dojazdu ciągnikiem … 

Pan Wójt Goździewski, - No to jak pani sołtys dojeżdżaliście przez te wszystkie 

lata.  

Pani Siudak, sołtys Nawodzic, - A mordowaliśmy się, żeby wykosić. Dotąd 

czekaliśmy, aż przyjedzie kombajn i wykosi od strony Wólki za koleją, aż dojedzie 

do ostatniego pola to wtedy już nie było co zebrać, bo wymłóciły dziki. 

Pan Wójt Goździewski, - Podjadę tam i zobaczymy jeszcze co z tym można zrobić. 

Jeśli wyjdą bardzo duże środki to macie fundusz w następnym roku bardzo duży, 

zarezerwować na to 3000 zł czy 5000 zł i na pewno zrobimy tak profesjonalnie 

jak pani chce. Pani sołtys najwięcej wąwozów jest zrobionych na terenie 

Nawodzic. Niech pani to zrozumie, bo pani ma tyle inwestycji i w tej chwili jeszcze 

wodociąg. Proszę zrobić zebranie sołeckie i przełożyć sobie pieniążki, wtedy bez 

problemu zrobimy, bo w chwili obecnej nie mam takich środków, żeby to zrobić. 

Jeśli chodzi o drogę do pana xxxxx xxxxx to jeśli chodzi o przepust na drodze 

gminnej trzeba zrobić dokument, żeby potem nie było tak, że z jednej strony 

spuścimy komuś wodę z drogi a z drugiej będzie nas skarżył, że zalewa mu 

posesję.  

Pani Siudak, sołtys Nawodzic, - Ale mieszkańcy Żyznowa interweniowali w tej 

sprawie, bo tam napada, cały asfalt zamuli i jechać jest niebezpiecznie.  

Pan Wójt Goździewski, - Trzeba to na pewno ustalić, bo z jednej strony drogi 

spuścić z pól a potem jest problem. Mamy takie sytuacje. Dokładnie to znam. 

Jeśli ten przepust wchodzi w grę proszę ustalić to z mieszkańcami, którzy 

sąsiadują, żeby potem nie było problemów z tą wodą, która przejdzie przez 

przepust. Jeśli chodzi o drogę w kierunku Wólki Gieraszowskiej będę miał to na 

uwadze jeśli chodzi o te drogi klęskowe zgłaszane do Wojewody. Będziemy 

starali się to umieścić w protokole. Pani sołtys z Górek i droga nr 758 – jeśli chodzi 
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o posesje i ten chodnik to proszę Państwa wiecie dobrze, że te dokumenty z 

gminy wysyłane są już od dwóch lat. Remont tej drogi jest też uwzględniony w 

koncepcji budowy całej obwodnicy. I oprócz tego remontu i częściowego 

poszerzenia jest tam też zaplanowany chodnik przy drodze wojewódzkiej, po to 

żebyście mieli bezpiecznie przechodzić. I w związku z tym postępowanie 

prowadzone będzie, że będzie to wykup ze spec ustawy. Kawałki tych pasów, 

przykre to jest, ale mieszkańcy będą musieli odsprzedać do Skarbu Państwa, żeby 

poszerzyć tę jezdnię, żeby polepszyć bezpieczeństwo pieszych, którzy spacerują 

czy idą na zakupy do Klimontowa. Proszę informować mieszkańców. Tego pasa 

odkupione będzie od nich po 1,5 m, bo część tego pasa drogowego jest 

oczywiście przyorana przez tych mieszkańców, którzy uprawiają tam pola. 

Przyjdzie wtedy geodeta i odmierzy, która część pasa jest własnością Skarbu 

Państwa i to co jeszcze będzie planowane do odkupienia. Tak jak powiedziałem 

jest to inwestycja wyższego rzędu i tak mi się wydaje, że wszyscy powinni być 

zgodni w tym temacie dla poprawy bezpieczeństwa.  

Pani Paluch, sołtys Górek, - Większość mieszkańców jest zgodna.  

Pan Wójt Goździewski, - Dziękuję pani sołtys. Jeśli chodzi o odmulenie drogi koło 

świetlicy – spływ tych wód jest dosyć duży, ale w tej przebudowie również będą 

i rowy i chodniki i myślę, że na pewno jest to uwzględnione przepustami gdzieś 

w stronę rzeki. Możemy to sprawdzić. Zapraszam do Urzędu. Dokumentacja jest 

dostępna, także zapraszam pani sołtys. W tej chwili nie mam tej dokumentacji 

przy sobie i nie mam co pokazać. Jeśli chodzi o kosę – pani sołtys jak mówił to 

radny ja tylko się uśmiechnąłem, nie ma jakiś tam zarzutów w stosunku do Was. 

Wiem, że sołectwo miało zakupioną kosę. Jest czas to ktoś wykosi, nie ma to 

wtedy my kupujemy z gminy benzynę, żeby nie obciążać Was kosztami a jeśli jest 

problem z wykoszeniem my wykosimy tylko trzeba to zgłaszać. Nie wyrażałem 

jakiś sprzeciwów, absolutnie pani sołtys. Pani xxxxxx i jeśli chodzi o obwodnicę 

to tak jak wcześniej wyjaśniałem procedury są cały czas w toku. Musimy 

udostępnić mieszkańców procedury, żeby ich opinie wpływały na temat tej 

obwodnicy. Musimy to zebrać od nowa, bo będziemy wydawać te decyzję i to 

postępowanie jest od nowa otwarte. Musimy to zebrać, odpowiedzieć potem na 

te wszystkie wnioski, interpelacje, ale z tego co widziałem to zarzuty są ciągle 

cały czas te same. My w podobny sposób odpowiadamy im na te zarzuty. Nie 

podają tam podstaw prawnych, które prawnie by wiązały, że ta Nasza inwestycja 

jest niezgodna z prawem. Nie ma tu tych podstaw. My staramy się merytorycznie 

na te pisma odpowiadać i na pewno tak jak powiedziałem będą zebrane te 

wszystkie ich sugestie, potem w decyzji głównej będzie odniesienie całe do całej 
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tej sytuacji. Decyzja na pewno będzie wydana. Oczywiście będzie brana pod 

uwagę decyzja z RDOŚiu i z sanepidu. To jest bardzo ważne, żeby te wszystkie 

dokumenty były zgodne. Szczególnie ważne są te procedury dotrzymania tych 

terminów konsultacji społecznych. Nas te istotne elementy zwraca potem uwagę 

Kolegium Samorządowe. Z tego co widzę, to w tym ostatnim piśmie Państwo, 

którzy protestują zgłosili mi, że będą na pewno pisać, że zainteresuje się tym 

Kolegium tą całą procedurą. Tą procedurę i CBA sprawdzało, i sprawdzało wiele 

instytucji, ale w tej chwili piszą, że jeszcze Kolegium Samorządowe się tym 

zainteresuje. Została im ta jedyna deska ratunku, ale mają takie prawo. Dlatego 

te wszystkie działania postaram się zgodnie z ustawami określić, wyznaczyć, 

żebyśmy potem nie mieli niespodzianek w Kolegium. Jeśli chodzi o pana xxxxx 

xxxxxx nie sprecyzował takich konkretnych pytań do mnie, było tam wiele 

odniesień. Sprawa światła, że gdzieś jest za krótko i nie poprawia to 

bezpieczeństwa. Chcę przypomnieć, że w poprzedniej kadencji chyba sam Wójt 

podjął taką decyzję, żeby to światło wyłączać w ramach oszczędności.  

Pan xxxxx, - Ale o dwunastej, a pan teraz wyłącza o jedenastej.  

Pan Wójt Goździewski, - Chyba było to od jedenastej. Nie pamiętam, ale wiem, 

że było to za pana taka decyzja, a ją tylko cały czas podtrzymywałem. Szanowni 

Państwo możemy zrobić taką symulację, jak to kosztowo wyjdzie przedstawię 

Wam i kwestia jest do decyzji.  

Pan xxxxx, - Co drugą lampę panie Wójcie wyłączyć.  

Pan Wójt Goździewski, - Szanowni Państwo nie jest to możliwe, bo w tej chwili 

te linie energetyczne, które są montowane, montowane są ciągiem i nie ma 

możliwości punktowo gdzieś w całym drucie wyłączyć jednego czy dwóch 

elementów. Pytaliśmy już o to dyrektora, sam byłem zainteresowany tym, ale 

żeby to zrobić trzeba by przebudować całą instalację elektryczną i wtedy od 

każdej lampy ciągnąć ten drut do skrzynki. I wtedy jest możliwość wyłączenia 

poszczególnych lamp w ciągu jakimś komunikacyjnym.  

Pan radny Borycki, - Albo całkowicie wyłączyć co drugą lampę.  

Pan Wójt Goździewski, - Można to w ten sposób, ale wtedy już nie będzie w 

ogóle świeciła. Jeśli chodzi o psy, bo pan xxxx coś o psach mówił, że jakieś było 

pogryzienie, to szanowni Państwo w tym okresie tego czasu kiedy pan xxxx 

zgłaszał, że pogryziony został pies sprawdziłem w gminie i były dwie faktury od 

tej firmy ze schroniska, która wyłapywała te psy. Nie wiem, może m.in. został 

wyłapany ten pies, który pogryzł psa pana xxxxx. Wiem, że w tym okresie były 

dwie faktury ze schroniska. Doskonale zdajecie sobie sprawę, że jest to miasto i 
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psy nie mogą biegać bezpańsko. Jeśli wychodzi z właścicielem musi mieć 

kaganiec i musi być na smyczy.  

Pan xxxxxxxx, - A pana xxxxx pies lata luzem.  

Pan Wójt Goździewski Proszę to mieć na uwadze, że psów nie wolno puszczać 

samopas. Muszą być wiązane.  

Pan xxxxx, - Zależy od kategorii psa panie xxxxxx.  

Pan Wójt Goździewski, - Szanowni Państwo kolejnym tematem, który był 

poruszony była budowa remizy w Zakrzowie. W tym okresie kiedy zostałem 

Wójtem zorganizowaliśmy spotkanie z mieszkańcami w remizie w Zakrzowie i na 

tym spotkaniu całe sołectwo podjęło taką decyzję głosowaniem otwartym, że nie 

chce remontu tego starego zawaliska. I w związku z tym wycofałem się z tej 

inwestycji. Proszę Państwa tam w ogóle nie ma izolacji poziomych. Te wody 

gruntowe są bardzo wysokie. Na wysokości 1,5 metra odpada tynk i oni podjęli 

taką decyzję, żeby tego nie remontować, bo to za 2, 3 lata od nowa będzie 

odłazić. Nie można też było robić takiej izolacji jak robiona jest w kościołach, bo 

to by wyszła inwestycja kilkumilionowa. Są jakieś metody silikonowe, ale mówię 

to robimy w zabytkach, w jakiś kościołach zabytkowych gdzie inwestycje są 

milionowe i tam wtłacza się silikon, robi się te izolacje w zabytkach, ale nie w 

remizach. Podjęli oni sami decyzję, że nie chcą tego remontować. Nie można było 

wtedy przełożyć tych środków na budowę, bo była już umowa podpisana, więc 

zrezygnowali z tego. Na to ja przystałem, obiecałem im, że tę remizę 

wybudujemy od podstaw. Jest projekt, jest pozwolenie na budowę, czekał tylko 

na środki. Podpisali umowę bodajże w czerwcu i takich umów na terenie LGD 

było podpisanych kilkanaście ze stowarzyszeniami. Pojawił się tam problem z 

przekazaniem pieniędzy i czekaliśmy na odpowiednie przepisy zmieniające to co 

jest. W tej chwili, bodajże w czwartek. 

Pan Przytuła, Zastępca Wójta, - W piątek jest podpisana zmiana rozporządzenia. 

Pan Wójt Goździewski - W piątek podpisana jest zmiana rozporządzenia, że takie 

pieniądze będziemy mogli stowarzyszeniu przekazać. Było to chwilowo 

wstrzymywane, bo mieliśmy takie sygnały i ta inwestycja na pewno ruszy z 

kopyta na dniach. Szanowni Państwo jeśli chodzi o tą Naszą straż to 

najważniejsze to są takie dowody twarde i jeśli ktoś ma dowody to powinien je 

zgłaszać do Prokuratury. Myślę, że oskarżenia typu, że były marnotrawione jakieś 

pieniądze - poprzedni zarząd ustąpił bodajże w tamtym roku. Poprzedni zarząd 

działał praktycznie przez 8 lat za poprzedniego Wójta. To on powinien się 

przyglądać też. Ja przeciąłem to wszystko, podpisałem umowy, idą środki na 
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konta i zostało to zrobione tak jak powinno być. Zostało to wszystko spisane. 

Wydaje mi się, że dołożyłem sowich starań, żeby to zrobić dobrze. Jeśli są 

zastrzeżenia to proszę to zgłaszać i nie pomawiać innych osób, bo tak nie można. 

Chyba tyle miałem do powiedzenia.  

Pan xxxx, - A ratownicy gdzie ?. 

Pan Wójt Goździewski – Szanowni Państwo ratownicy byli zatrudnieni do 20 

sierpnia br. Jak w niedzielę bodajże przyszła już ta zła pogoda to oni jeszcze w 

poniedziałek spuścili wodę i automatycznie wygasłą im umowa i tak to się 

zakończyło. Z tą złą pogoda zakończyły się również i umowy. Jest zimno i nie da 

się kąpać.  

 

Do punktu 17 porządku obrad sesji 

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 16.  

 

Do punktu 18 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 

 

 


